
POČITNICE SO TU IN Z NJIMI 
NAJLEPŠI ČAS V LETU!

V ta stavek lahko strnem izjave in veselje otrok, ki sem jih obiskala 
včeraj na kamniškem bazenu in v organiziranem počitniškem varstvu 
v osnovni šoli Toma Brejca. Ustvarjalni, razigrani, predvsem pa brez
skrbni so se postavili pred fotoobjektiv.
Začetek počitnic je čas, ki ga otroci, dijaki, študentje, njihovi starši, pa 
tudi učitelji in profesorji, težko pričakujejo. Ko pride, so ga zato toliko 
bolj veseli, sploh prvih tednov, ki jih spremlja navdušenje nad neskonč
nim prostim časom, igro in brezskrbnostjo. Šolski prostori bodo dolga 
dva meseca samevali, otroški živžav pa se je preselil na igrišča, bazene, 
morje, v naravo, različne počitniške delavnice in tabore...

Za otroke v naši občini je organiziranih vrsta dejavnosti za poučno in 
aktivno preživljanje počitniških dni. Poleg taborov in delavnic, kjer 
otroci v sproščenem okolju pridobivajo nova znanja, je poskrbljeno za 
športne aktivnosti na igriščih, na bazenu Pod Skalco v Kamniku in v 
Termah Snovik. Mladinski center Kotlovnica v sodelovanju z Občino 
Kamnik ves čas počitnic v prostorih OŠ Toma Brejca izvaja organizi
rano in vodeno počitniško varstvo za otroke do 4. razreda osnovne šole. 
Otroci, okrog trideset jih prihaja vsak dan, pod vodstvom mentorjev 
in pedagogov zjutraj najprej ustvarjajo z različnimi materiali, se po
govarjajo, nato pa zunaj ali v telovadnici uživajo v športnih in zabavnih

aktivnostih, se odpravijo na bazen, v knjižnico, na sprehod.
Na kamniškem bazenu Pod Skalco pa je otroški živžav najbolj glasen in 
živahen, saj, kot so povedali razigrani otroci, je to njihovo najbolj pri
ljubljeno počitniško mesto. Nekateri pridejo kar sami, drugi s prijatelji 
ali starši, veliko pa jih obiskuje plavalne tečaje Plavalnega kluba Kam
nik (v tem terminu skoraj sto) ter vaterpolo šolo in program aktivnih 
počitnic v organizaciji Vaterpolskega društva Kamnik.
Naj bodo počitniški dnevi za vse, tako za otroke kot odrasle, prijetni, 
da nas napolnijo z novo energijo in lepimi spomini!

Odgovorna urednica SAŠA MEJAČ

Maraton Alpe Scott privabil v Kamnik nad 500 kolesarjev
Sončna nedelja, 6. julija, je kljub visokim temperaturam na start Maratona Alpe Scott v Kamnik privabila kar 

503 kolesarje, ki so se odpeljali na 131 kilometrov dolgo progo okoli Kamniško Savinjskih Alp. Maraton velja za 
enega najtežjih pri nas, saj na svoji poti naredi blizu 2000 metrov višinske razlike, obide 11 občin, del poti pa po
teka tudi po sosednji avstrijski Koroški. Največji zalogaj ter hkrati izziv za udeležence predstavljajo gorski prelazi
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Dragi bralci, pred vami je predpočitniška 
številka Kamniškega občana. Tudi ustvarjalci 
vašega priljubljenega časopisa si bomo malce 
oddahnili ter se z novimi močmi in idejami 
lotili pripravljanja aktualnih in zanimivih 
vsebin. Avgustovska številka Kamniškega 
občana izide v sredo, 20. avgusta. Članke 
sprejemamo do četrtka, 14. avgusta, zahvale 
in oglase pa še v ponedeljek, 18. avgusta, v 
uredništvu v Kamniku, Glavni trg 23, 
tel: 83 91311, 041/662-450, 
e-naslov: sasa.meiac@siol.net

Avgustovski večeri 
v znamenju Kamfesta

Mali grad, najlepši kotiček in simbol našega mesta, 
bo tudi letošnje poletje prizorišče največje kamniške 
prireditve KAMFEST - FESTIVAL Z RAZGLEDOM. 
Organizatorji -Kulturno društvo Priden možic s sopro- 
ducenti nas med 10. in 23. avgustom vabijo na najbolj 
romantičen Kamfest doslej, peti po vrsti. Festival po
nuja mnogo raznovrstnih dogodkov za vse okuse in ge
neracije: 14 dogodkov na velikem odru z najlepšim raz
gledom v čudovitem ambientu palacija Malega gradu, 
14 dogodkov na otroškem odru pod Malim gradom, 14 
dogodkov v stražnem stolpu na Malem gradu, razstavo 
v Samčevem predoru, potujočo knjižnico, ustvarjalne 
delavnice, čisto pravo plažo na Malem gradu z ležalniki, 
fino muziko in »golimi« natakarji.

Gremo pogledat in poslušat!

Kamniška podjetja: Kamnik - Schlenk d.o.o. 
in njegovih 10 let
Investicijski zagon, ki se je 
začel pred desetimi leti, se bo 
nadaljeval tudi v prihodnje

na 2. strani.

Izgubljeni? Brez mobitela?

Prodaja in vgradnja 
navigacij Garmin.

GARMIN

AvtoAkustika
Ljubljana, Vojkova cesta 58, (041) 777 777 

Domžale, Ljubljanska 73, (031) 555 333 
Jarše, Kamniška cesta 24, (041) 988 988 

Kamnik, Perovo 26, (031) 555 222 
www.avtoakustika.si

Sklepanje naročniških 
razmerij in prodaja 
akcjiskih aparatov 
za podjetje Mobitel.

Vgradnja setov za prostoročno 
telefoniranje, alarmov in 
avtoakustike. Prodaja dodatne
opreme za mobilnike.

mww.nsi-kamnik.net
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Predstavljamo kamniška podjetja: Kamnik - Schlenk d.o.o. in njegovih 10 let

Investicijski zagon, ki se je začel pred 
desetimi leti, se bo nadaljeval tudi v prihodnje

Letos mineva že deset let, odkar je KIK nemškemu koncernu 
Carl Schlenk AG (s sedežem v Barnsdorfu blizu Nurnberga, 
sestavljajo pa ga proizvodna podjetja v Nemčiji, na Češkem, 
v Sloveniji in od nedavnega tudi na Kitajskem ter zastopstva 
v Severni in Južni Ameriki, Franciji in Italiji) prodal večinski 
delež svojega obrata za predelavo aluminija.

Direktor novonastalega podjetja Kamnik - Schlenk d.o.o. Bo
jan Flis nam je v pogovoru povedal, da so z novim vodstvom 
takoj stekle investicije v posodabljanje in racionalizacijo pro
izvodnje, ki so se kmalu odrazile tudi v pozitivnem poslovanju 
podjetja. Danes je Kamnik - Schlenk uspešno delujoče in per
spektivno podjetje, nadaljnji obstoj podjetja po direktorjevih 
besedah ni ogrožen, investicijski zagon pa se bo nadaljeval tudi 
v prihodnjih letih, saj podjetje načrtuje gradnjo novega proiz
vodnega objekta, s katerim bodo proizvodnjo še povečali.

Podjetje se ukvarja s predelavo 
aluminijske folije v različne paste, 
prahove in granulate. »Prahovi in 
paste se uporabljajo pri proizvod
nji lahkega betona (siporeksa), 
paste poleg tega tudi pri proiz
vodnji barv in lakov, granulati pa 
se uporabljajo predvsem v livar
stvu in pri proizvodnji eksploziva. 
Na leto proizvedemo približno tri 
tisoč ton izdelkov,« pojasnjuje Flis 
in dodaja, da več kot 90 odstotkov 
proizvodnje izvozijo v praktično 
vse dela sveta.

Investicije v prihodnje
Investicijski zagon iz preteklih 

let nameravajo v podjetju zadrža
ti tudi v prihodnje. Direktor med 
največjimi investicijami, ki jih na
črtujejo v prihodnjih letih, izpo
stavlja predvsem eno: izgradnjo 
novega proizvodnega objekta, ki 
bo podjetju omogočil bistveno 
povečanje proizvodnje. »V obstoje
čih objektih smo namreč izkoristi
li že vse možnosti za povečevanje 
proizvodnih kapacitet, ki smo jih 
imeli na voljo, zato je nov objekt 
za povečanje proizvodnje nujno 
potreben. Na naši lokaciji imamo 
za novogradnjo dovolj prostora, 
zato dodatnih zemljišč ne bomo 
potrebovali,« pojasnjuje Flis.

Lansko leto sta po direktorjevih 
besedah podjetje najbolj zaznamo
vali dve, finančno sicer ne preveč 
zahtevni investiciji, ki pa se podjet
ju že obrestujeta. »Z izboljšanjem 
tehnike sejanja smo si omogočili 
sejanje aluminijskega prahu v 
grobe in fine frakcije. S tem smo 
v proizvodnji prahov dosegli po
memben kakovostni preskok in je

to sedaj naša pomembna konkure
nčna prednost, saj smo na obmo
čju nekdanje Jugoslavije trenutno 
edini, ki izdelujemo tak prah, pa 
tudi v Evropi in Ameriki tega še 
ne zmore veliko podjetij. Ob kon
cu lanskega leta pa nam je poleg 
tega z racionalizacijo proizvodnje 
uspelo za desetino povečati tudi 
proizvodnjo aluminijskih past. V 
letošnjem letu nameravamo izvesti 
nekaj manjših investicij, trenutno 
pa montiramo rezervoar za tekoči 
dušik,« pojasnjuje Bojan Flis. Na
raščajoče cene nafte, aluminija in 
pločevine pa v veliki meri krojijo 
tudi cene njihovih izdelkov.

Matično podjetje 
narekuje prijaznost do 
zaposlenih, naravnega 
in družbenega okolja

Matično podjetje vsem svojim 
hčerinskim podjetjem narekuje 
prijaznost tako do zaposlenih, kot 
tudi do naravnega in družbenega 
okolja. »Trenutno zaposlujemo pri
bližno 65 zaposlenih, kar je skoraj 
polovica več kot pred desetimi leti, 
ko je Schlenk prevzel 45 zaposle
nih iz KIK-ovega obrata. Takoj bi 
lahko zaposlili vsaj še tri delavce 
(enega vzdrževalca in dva proiz
vodna delavca), vendar jih v Kam
niku neuspešno iščemo že nekaj 
časa. Zato bomo prisiljeni poiskati 
sodelavce v sosednjih občinah, 
čeprav nam matično podjetje na
rekuje, naj zaposlene pridobivamo 
iz Kamnika in okolice,« pravi Flis in 
dodaja, da se njihova odgovornost 
do zaposlenih ne konča pri red
nem izplačevanju osebnih dohod-

Znotraj območja KIK-a na Fužinah v Kamniku domuje tudi poslovna 
stavba družbe Kamnik - Schlenk, ki je bila že pred leti temeljito ob
novljena. V njej so tudi sodobni prostori laboratorija.

Ob jubileju, desetletnici, 
s ponosom zremo v prihodnost.

Hvala tako zaposlenim, kot 
poslovnim partnerjem in 
občanom občine Kamnik, 
da ste del naše zgodbe.

ji schlenk

Kamnik - Schlenk d.o.o. Fužine 9 Sl - 1240 Kamnik

Bojan Flis, direktor podjetja Kamnik - Schlenk in Joachim von Schlenk, 
direktor matične družbe - nemškega koncerna Carl Schlenk AG, sta 
na nedavnem praznovanju desetletnice podjetja Kamnik - Schlenk po
udarila trden položaj kamniškega podjetja v koncernu.

kov, ampak so vsi zaposleni vsako 
leto deležni tudi nagrade ob koncu 
leta. Nekaj zaposlenim je podjetje 
stalo ob strani tudi pri reševanju 
njihovih osebnih težav.

Tudi do naravnega okolja se 
podjetje Kamnik Schlenk vede od
govorno. To dokazuje že dejstvo, 
da je bila prva investicija, ki jo je 
Schlenk izvedel po prevzemu pod
jetja, zamenjava dotrajanih filtrov 
dimnih plinov. »Izvedli smo tudi 
meritve vseh naših izpustov v oko
lje in ugotovili, da so emisije vseh 
snovi pod dovoljeno mejo, nekate
re pa celo komaj zaznavne. Načrtu
jemo pa ureditev tako imenovane 
ekološke točke, na kateri se bodo 
zbirali odpadki in okolju nevarne 
snovi, ki nastajajo v podjetju, in se 
pripravljali za odvoz,« pojasnjuje 
direktor podjetja.

Prihodnost podjetja
Na vprašanje, kakšen in kako tr

den je položaj kamniškega podjetja v 
koncernu, pa je direktor zatrdil, da so 
standardi na vseh področjih (tako pri 
kakovosti izdelkov kot tudi pri odnosu 
do zaposlenih in tudi do okolja) enotni 
za vsa podjetja v koncernu, kamniško 
podjetje pa si svoj položaj in ugled 
utrjuje tudi s tem, ko zaposleni s teh
ničnimi izboljšavami proizvodnega 
procesa dokazujejo svoje znanje in 
usposobljenost. Direktor s ponosom 
pravi, da zaposleni v kamniškem pod
jetju s svojim znanjem prav nič ne za
ostajajo za znanjem v drugih podjetjih 
koncerna. »Zato je položaj kamniške
ga podjetja v koncernu trden, ker pa 
nismo vezani na eno samo področje, 
tudi prihodnost podjetja ni ogrožena,« 
še dodaja Bojan Flis, mlad in uspešen 
direktor podjetja Kamnik - Schlenk.

ZORAN JEREB

UVAJANJE LOČENEGA ZBIRANJA 
BIOLOŠKIH ODPADKOV NA 

CELOTNEM OBMOČJU OBČINE KAMNIK
Zakonodaja na področju ravnanja z odpadki zavezuje tako nas, 
izvajalce gospodarske javne službe ravnanja z odpadki, kot tudi 
vas, povzročitelje odpadkov, k zmanjševanju količin odloženih 
biorazgradljivih odpadkov na odlagališčih. V ta namen bomo na 
območju občine Kamnik pričeli s postopnim uvajanjem ločenega 
zbiranja in odvoza bioloških odpadkov pri gospodinjstvih v 
individualnih stanovanjskih objektih.
Biološki odpadki predstavljajo več kot 30-odstotni delež vseh 
gospodinjskih odpadkov. Z njihovim ločenim zbiranjem prispevamo k 
zmanjšanju količin odloženih odpadkov na odlagališčih, nastaja manj 
toplogrednih plinov, nenazadnje lahko zbrane biološke odpadke 
predelamo v kompost in jih tako vrnemo v naravni snovni krog.
Izločanje bioloških odpadkov iz preostanka odpadkovje možno na dva 
načina:
>- ločeno zbiranje v tipskih posodah in njihov odvoz v kompostarno 
ali
» kompostiranje v lastnem vrtu.
Trenutno se na območju občine Kamnik biološke odpadke zbira v vseh 
blokovskih naseljih, tudi vse novogradnje blokovskega tipa so opremljene 
z zabojniki za ločeno zbiranje bioloških odpadkov in vključene v sistem 
oskrbe bioloških odpadkov. Ker pa je ločeno zbiranje in odlaganje 
bioloških odpadkov v tipske posode obvezno za vsa gospodinjstva 
v stanovanjskih blokih in gospodinjstva v individualnih stanovanjskih 
objektih, kjer ni prostorskih pogojev za kompostiranje, bomo v 
občini Kamnik pričeli s postopnim uvajanjem sistema ločenega zbiranja in 
odvoza bioloških odpadkov tudi pri gospodinjstvih, ki stanujejo v objektih 
individualne gradnje in nimajo možnosti kompostiranja v lastnem vrtu.

O vključevanju posameznih območij boste dodatno obveščeni. Vsa 
gospodinjstva v Kamniku, ki stanujejo v objektih individualne gradnje, 
bodo v ta namen prejela obvestilo o pričetku ločenega zbiranja in odvoza 
bioloških odpadkov na njihovem območju. Obvesti la bo vsebovalo tudi 
izjavo, ki daje občanom možnost opredelitve za kompostiranje v lastnem 
vrtu, v kolikor za to izpolnjujejo pogoje.
V skladu z določili 12. člena Pravilnika o ravnanju z organskimi kuhinjskimi 
odpadki (Uradni list RS, št. 37/04) lahko namreč povzročitelj kuhinjskih 
odpadkov iz gospodinjstva sam zagotovi kompostiranje svojih kuhinjskih 
odpadkov v hišnem kompostniku, če ima za tako kompostiranje na 
razpolago vrt, katerega velikost zagotavlja postavitev kompostnika v 
razdalji najmanj 5 m od sosednjih stanovanjskih stavb ali javnih površin, 
kompostnik pa je zastrt ali tako izdelan, da se kuhinjskih odpadkov, ki 
se v njem kompostirajo, neposredno iz stanovanjskih stavb ali javnih 
površin ne vidi.
Gospodinjstva, ki se bodo odločila za kompostiranje v lastnem vrtu, 
bomo opremili z navodili za kompostiranje, preostalim pa bomo 
dostavili tipsko posodo za zbiranje bioloških odpadkov in jih opremili z
navodili za ločeno zbiranje bioloških odpadkov.
Posode za ločeno zbiranje bioloških odpadkov so rjave barve ali 
sive barve z rjavim pokrovom. Opremljene so z namensko nalepko, 
postavljene pa bodo v neposredni bližini hiš, ob posodah za ostale 
odpadke. Odvoz bioloških odpadkov se bo opravljal tedensko. Zbrane 
biološke odpadke bomo odvažali v kompostarno v Špaji dolini, s katero 
imamo sklenjeno pogodbo o poslovnem sodelovanju.
Sistem ločenega zbiranja bioloških odpadkov lahko zaživi le, če ga 
podprete tudi vi - občani! Le z vašo pomočjo lahko uresničujemo 
zastavljene cilje in sledimo razvojnim smernicam EU na področju 
okoljske problematike, zato vas prosimo za sodelovanje.

Svubucuš

Kamniški občan in 
državnozborske volitve 2008

21. september bo dan šestih parlamentarnih volitev v sa
mostojni Sloveniji, je z odlokom o razpisu volitev podpisal 
predsednik države dr. Danilo Turk. Roki za volilna opravila 
so začeli teči 30. junija. V teh in prihodnjih dneh se sestaja
jo volilne komisije, pripravljajo se volilni imeniki, politične 
stranke, skupine volivcev in posamezniki pa že načrtujejo svo
je aktivnosti in pridobivajo podpise podpore volivk in voliv
cev. Nova sestava državnega zbora mora biti znana najpozneje 
do 23. oktobra, saj se 22. oktobra izteče mandat poslankam in 
poslancem sedanje sestave državnega zbora.

Rok za vložitev kandidatur je 27. avgust, ko bodo dokončno 
znana tudi imena vseh kandidatov iz naše občine, ki se bodo 
potegovali za sedeže v državnem zboru. O tem in političnih 
dogajanjih, ki bodo zaznamovala konec letošnjega poletja, vas 
bomo ažurno in korektno obveščali na naših straneh.

Časopis Kamniški občan bo spremljal volitve in priprave nanje v 
skladu z Zakonom o volilni in referendumski kampanji, Zakonom o 
medijih, kodeksom novinarske etike ter v skladu s programsko za
snovo, ki opredeljuje Kamniški občan kot nestrankarski in politično 
nevtralen časopis.

Do zaključka volitev v časopisu Kamniški občan ne bomo objavljali 
nenaročenih člankov, zapisov, pisem bralcev, mnenj, pogledov, sta
lišč, ki bi izražala naklonjenost do kandidata ali stranke, ali bi lahko 
škodovala kateremu od kandidatov ali strank. Prav tako ne bomo ob
javljali sporočil za javnost in člankov, ki bodo vsebovali informacije o 
volilnem programu, dejavnostih in pogledih kandidatov in političnih 
strank, predvolilnih aktivnostih ali kako drugače izražala podporo 
kandidatom, političnim strankam (civilnopravnim organizacijam), saj 
jih zakon opredeljuje kot volilno propagando, za katero zagotavljamo 
oglasni prostor.

Vsem kandidatom, političnim strankam, drugim predlagateljem kan
didatov in drugim naročnikom oglasnih sporočil bodo zagotovljeni 
enaki pogoji za objavljanje volilnih propagandnih sporočil v časopi
su Kamniški občan. Objavljena bodo na notranjih straneh časopisa 
v poljubnem obsegu, na naslovnici pa v treh velikostih oglasnega 
prostora.

V skladu z Zakonom o volilni in referendumski kampanji bomo v 
času volilne kampanje, ki se začne 22. avgusta, vsa volilna propagandna 
sporočila, ki morajo biti jasno prepoznavna in označena kot oglaševal
ske vsebine, objavljali le z navedbo naročnika.

Časopis Kamniški občan izide ponovno 20. avgusta, v času volilne 
kampanje pa 5. in 18. septembra. Roki za oddajo so 14. avgust, 29. 
avgust in 12. september.

Vse podrobnejše informacije v zvezi z lokalnimi volitvami dobite 
izključno osebno v našem uredništvu na Glavnem trgu 23 ali na el. 
naslovu: sasa.meiac@siol.net.

SAŠA MEJAČ, odgovorna urednica

Turistično-informacijski 
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50, 
www.kamnik-tourism.si Kamnik

KOLEDAR PRIREDITEV
MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 
tel.: 831 12 17, http://www.kam.sik.si 
od 1. junija do 31. avgusta
Akcija Berem, bereš, beremo: poletno družinsko branje
Otroci - pripeljite v knjižnico svoje starše. Starši - navdušite za 
branje svoje otroke. Vse pridne bralce čakajo nagrade. Informacije 
na pionirskem oddelku.

PLANINSKO DRUŠTVO KAMNIK
Šutna 42, Kamnik
Nedelja. 20. iulii. ob 11.30
Kamniško sedlo: Dan Kamniških planin.
Srečanje planincev združeno s kulturnim programom.

Kulturno društvo Priden možic 
DOM KULTURE KAMNIK
www.domkulture.org. 041/360-399 ali 01/839-76-06
Uradne ure v juliju in avgustu:

PONEDELJEK in SREDA od 10. do 12. ure 

Napovedujemo KAMFEST 10, - 23. avgust

Ars Ramovš, Zavod za umetnost, marketing,
promocij'o in investiranje
Slovenska cesta 1, 1100 Ljubljana
7: (+386 1) 242 08 12, F: (+386 1) 242 08 15
E: info@k-ramovs.si, W: www.festivalbrezice.com
Seviqc Brežice 2008
Četrtek. 24. iuliia. ob 20.30. orad Zaprice
Marc Mauillon (FR): glas, Vivabiancaluna Biffi (IT): viela, An-
geligue Mauillon (FR): gotska harfa, Pierre Hamon (FR): flavte,
tamburi, kornamuze, vodstvo
Program: Guillaume de Machaut: La Remede de la Fortune
Četrtek. 31 iuliia. ob 20.30, Cerkev Marijinega brezmadežne
ga spočetja na Šutni 
Ensemble Ars Longa (CU)
Program: Križarjenje po baroku Latinske Amerike: Fernandes, de 
Padilla, Codice Baltazar Martinez Compahon, arhiva katedral v: 
Oaxaca Puebla de los Angeles (Mehika)
Torek. 12. avgusta, ob 20.30. Cerkev Marijinega brez
madežnega spočetja na Šutni
Le Tendre Amour (ES): Maria Hinojosa: sopran, Sebastien Penin: tra- 
verso, Kathryn Elkin: oboa, Adriana Aicaide: violina, Maria Sanchez: violo
nčelo, Esteban Mazer: čembalo, Adrian Schvarzstein: pripovedovalec 
Program: Židovska glasba Evrope
Torek. 19. avgusta, ob 20.30. grad Zaprice 
Alba Novella (BE / FR): Mathilde Sevrin: sopran,Thomas Deprez, 
Gayane Doneyan, Clemence Gregoire, Nathalie Houtman: kljun
aste flavte
Program: Ye Sacred Muses, renesančna glasba 16. in 17. stoletja: Henry 
Vlil, Dovvland, Bevin, Flolbome, Byrd, Gibbons, Farmer, Moriey

v*
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OSREDNJA SLOVESNOST OB DNEVU DRŽAVNOSTI

17 LET SLOVENIJE
Tudi letošnji Dan državnosti je v Kamniku zaznamovala Sv. Vidu v Zg. Tuhinju potekalo 

slovesnost na predvečer praznika. Na Glavnem trgu smo se tradicionalno kresovanje. V lan- 
v torek, 24. junija, spomnili rojstva naše mlade države in raz- sko leto obnovljeni cerkvici sv. 
glasitve slovenske neodvisnosti pred sedemnajstimi leti. Vida so se zbrali številni doma

čini pri maši za domovino, ki jo
Prireditev, ki jo je povezoval dali vladi, da se s tem predlogom )e daroval župnik z Vranje Peči,

Franc Pestotnik - Podokničar, ne strinjajo. Zahvalil se je vsem, sledil pa je kulturni program,
se je začela z nastopom Mestne ki so se borili za Slovenijo, bodisi ki so ga pripravili domačini:
godbe Kamnik in Vokalne sku- v osamosvojitveni vojni ali v 2. cerkveni pevski zbor in otro-
pine Sirene. Slavnostni govor- svetovni vojni. ški pevski zbor iz Zg. Tuhinja,
nik je bil kamniški župan Anton Kot vsa leta doslej, so slovesnost Zbrane je nagovoril predsednik

Slavnostni govornik letošnje občinske slovesnosti ob dnevu državnosti je bil župan Anton Tone Smolnikar. 
V spremljajočem programu je sodelovala Vokalna skupina Sirene, kije pod vodstvom Petre Grkman zapela 
tudi slovenske zimzelene.
Tone Smolnikar. Med drugim je 
spomnil tudi na svojo vlogo v 
času osamosvojitvene vojne, ko 
je kot novinar TV Slovenije poro
čal o dogajanju v okolici Brnika. 
Poudaril je, da so za osamosvo
jitev Slovenije zaslužni vsi njeni 
prebivalci in zato niso dopustne 
razlike med bogatimi in revnimi, 
ne pa, da se te razlike še poveču
jejo. Ustavil se je še pri aktualnih 
razmerah - skrbi za socialno šib
kejše, dodatku upokojenceM in 
izidu pokrajinskega posvetoval
nega referenduma, na katerem so 
tudi prebivalci občin predvidene 
Osrednjeslovenske pokrajine, 
med njimi tudi Kamničani, pove-

Spll

pospremili predstavniki Združenja 
veteranov vojne za Slovenijo Kam
nik - Komenda, ki so po zaključku 
kulturnega programa k spomeniku 
osamosvojitve pri avtobusni posta
ji položili spominski venec.

Dan se je prevesil v noč, pri
reditev pa se je nadaljevala ob 
zvokih Mestne godbe Kamnik 
ter ansambla Čepon iz Horjula 
in Ansambla bratov Poljanšek iz 
Tuhinjske doline.

Zagoreli kresovi v 
pozdrav prazniku

Na predvečer Dneva držav
nosti pa so po različnih krajih 
zagoreli kresovi. Tako je tudi na

KS Zg. Tuhinj Marko Kodra. Za
gorel je kres in daleč naokoli 
naznanjal praznik in prijetno 
druženje.

Že večer prej, 23- junija, pa je 
mogočen kres zagorel tudi na 
Špornovem travniku v Mekinjah 
v počastitev Dneva slovenske 
državnosti in praznika sv. Jane
za Krstnika.

SAŠA MEJAČ 
Foto: DAMJAN HANCIČ

Kamniška 
noč na prvi 
poletni dan

Poletje je v Kamniku napove
dala že tradicionalna prireditev 
Kamniška noč. Na Glavnem trgu 
so sobotni glasbeni večer, 21. 
junija, začeli glasbeniki skupine 
Diverso iz Kranja, ki so se pred
stavili z avtorsko glasbo. Zbra
no občinstvo, ki ga je bilo iz ure 
v uro več, med njimi pretežno 
mladina, je navdušila domača 
rock skupina Zooland.

Osrednja gosta letošnje pri
reditve sta bila Omar Naber in 
Domžalčanka Eva Černe. Priča
kovanje Omarja je bilo sladko 
za kar lepo število deklet pod 
odrom, a z nočjo smo ga le pri
čakali. S svojo skupino Kareem 
je izvajal stare uspešnice, nove 
»komade« in rock skladbe raz
ličnih izvajalcev. Skratka, tudi v 
Kamniku je očaral in navdušil. 
Očarala pa je tudi izvrstna pev
ka Eva Černe iz Domžal, ki ji je 
tokrat ponagajala že posneta 
glasbena podlaga. A konec do
ber, vse dobro!

Se vidimo prihodnje leto!
SAŠA MEJAČ

Kamniški OBČAN - Izdajatelj Bistri
ca, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska 
cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saša 
Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva 
za kulturo sodi časopis med 
proizvode informativne nar
ave. Medij Kamniški občan 
je vpisan v razvid medijev, ki 
ga vodi Ministrstvo za kulturo 
RS, pod zaporedno številko 
333. Kamniški občan izhaja 
dvakrat mesečno v nakladi 
12.000 izvodov in ga prejemajo 
gospodinjstva občine Kamnik 
brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, 
Glavni trg 23 (zgradba med 
občino in sodiščem"), tel.: 
01/83-91-311, 041/662-450, 
fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure uredništva: ponedeljek 
od 8. do 15. ure, sreda od 8. 
do 12. in od 13. do 17. ure. 
Nenaročenih člankov in fo
tografij ne honoriramo. Roko
pisov in fotografij ne vračamo. 
Tisk Set d.d., 11.7. 2008.

Predstavniki Združenja veteranov vojne za Slovenijo Kamnik - Komen
da so s praporom in položitvijo spominskega venca k spomeniku osamo
svojitve na avtobusni postaji počastili praznik slovenske državnosti.

POLETNI DELOVNI ČAS:
W š (od 1. julija do 31. avgusta)

Knjižnica v Kamniku
ponedeljek in torek 
sreda, četrtek in petek 
sobota
Knjižnica Komenda
ponedeljek 
torek, sreda in petek 
četrtek in sobota
Knjižnica v Šmarci
Je v juliju in avgustu zaprta

- Potujoča knjižnica
vozi med šolskim letom po posebnem urniku

Vaša „ ..
7 7 Matična

knjižnica Kamnik

13.00- 19.00
9.00- 15.00 

zaprto

12.00- 16.00 
15.00-19.00

zaprto

rVi sprašujete, župan odgovarja
Organizirano je 
počitniško varstvo 
za otroke prve triade 
devetletke

R. G. iz Stahovice sprašu
je, ali je v občini Kamnik 
v času poletnih počitnic 
za otroke nižjih razredov 
osnovnih šol, ki so še pre
majhni, da bi tekom dneva, 
ko so starši v službi, ostali 
doma sami brez varstva, 
organizirana kakšna obli
ka varstva ?

V občini Kamnik je z le
tošnjim letom že drugič za
pored, pod okriljem Zavoda 
Mladinskega centra Kotlov
nica Kamnik, organizirano 
počitniško varstvo za otroke 
prve triade devetletne osnov
ne šole.

K sodelovanju so bile že v 
izhodišču povabljene kam
niške osnovne šole, ki pred 
koncem šolskega leta ugoto
vijo dejanski interes oziroma 
potrebe staršev za vključitev 
otrok v organizirano počitni
ško varstvo.

Počitniško varstvo tudi letos 
poteka v prostorih OŠ Toma 
Brejca, kije vnovič potrdila 
naklonjenost kvalitetni skrbi 
za najmlajše osnovnošolce 
tudi v poletnem času, ko sicer 
ne poteka noben redni vzgoj- 
no-izobraževalniprogram. V 

^ okviru omenjene šole so na

razpolago velika učilnica, telo
vadnica in šolsko igrišče.

Projekt počitniškega varstva, 
ki ga proračutisko podpira Ob
čina Kamnik v višini 2.504 
EUR (lani je bilo zagotovljenih 
1.252), poteka v času od 26. 
6. do 31■ 8.2 008 od zgodnjih 
jutranjih ur do poznega popol
dneva - v skladu s potrebami za
poslenih staršev. Število otrok, 
ki bodo v posameznih termmih, 
nekateri tudi preko celega pole
tja, obiskovali počitniško var
stvo, seže tudi preko 30 otrok 
na dan.

Program, v katerega starši 
vključujejo svoje otroke z na
menom primernega varstva, pa 
tudi kvalitetnega preživljanja 
prostega časa v družbi vrstni
kov, obsega ustvarjalne delav
nice, igre in športne aktivnosti 
ter obiske kamniškega bazena. 
Skupina vključenih otrok je do 
sedaj obiskala tudi Policijsko 
postajo v Kamniku, kamniške 
gasilce in Medobčinski muzej v 
Kamniku, otroke pa so s svojim 
obiskom razveselili: harmoni
kar, pevec-kolednik, skupina 
hip-hopaijev in break-dancer- 
jev. V okviru programa počitni
škega varstva je potekala tudi 
mala šola karateja in cirkuških 
veščin ter posebni srednjeveški, 
indijanski in gusarski dnevi.

Cena varstva znaša za starše 
6,50 EUR dnevno in vključuje 
poleg bogatega programa, za

katerega staršem ni potreb
no nameniti dodatnih sred
stev, kosilo in zavarovanje 
otrok.

Naj dodamo, daje kam
niški projekt počitniškega 
varstva, za katerega budno 
skrbijo mentorji, vzgojitelji 
in športni pedagogi, dosegel 
letos tolikšno odmevnost, da 
se vanj vključuje tudi nekaj 
otrok iz sosednjih občin. To, 
kar odlikuje ponudbo po
čitniškega varstva, je poleg 
dobrega programa tudi spre
jemljiva cena; naj za pri
merjavo omenimo, daje v 
Ljubljani za otroško varstvo 
med poletnimi počitnicami 
pod okriljem Mestne občine 
Ljubljana in zasebnih sub
jektov potrebno odšteti 10 
do 30 EUR dnevno, za druge 
poletne otroške programe in 
tabore pa še znatno več.

V času poletnega varstva 
bo med starši vključenih 
otrok izvedena tudi anketa 
o potrebah po varstvu med 
zimskimi počitnicami.

Župan Tone Smolnikar

Po novem mostu v Stebljevek
Konec meseca junija je bil za prebivalce va

sice Stebljevek v Tuhinjski dolini slovesen in 
prazničen. Dobili so nov most, prehod preko 
potoka Tuhinjščica, ki je pritok Nevljice. Izva
jalec del je bilo Podjetje za urejanje hudour
nikov.

Stari betonski most, ki je v začetku šestdesetih 
let prejšnjega stoletja zamenjal lesenega, je odslu
žil svojemu namenu. Leta in bremena težjih vozil 
so zahtevala gradnjo novega mostu, ki povezuje 
krajane Stebljevka z glavno cesto v Tuhinjski do
lini.

Slavnostnega odprtja mostu v soboto, 21. juni
ja, so se udeležili župan Občine Kamnik Anton 
Tone Smolnikar, podžupan Brane Golubovič, 
predsednik krajevne skupnosti Franc Klun, svet
nik iz KS Šmartno in eden od pobudnikov grad
nje mostu Tone Rajsar, predstavnik občine in 
nadzornik gradnje Franc Resnik, domači župnik

Jože Razinger, ki je blagoslovil most, in seveda 
domačini.

Gostje so v nagovorih poudarili pomen grad
nje in možnosti prihodnjega razvoja KS Šmartno 
in Tuhinjske doline, ki pa bo seveda potekal v 
okviru finančnih možnosti občine Kamnik in v 
skladu s prispevkom države. V imenu občanov se 
je gostom zahvalila domačinka Stanka Šimenc. 
Med drugim je dejala: »Danes smo priča dogodku, 
ko so besede prešle v dejanja, ki nam, vaščanom 
Stebljevka, veliko pomenijo. Na ta način smo še 
bolj povezani z drugimi. Zahvaljujemo se vsem, 
ki ste dali podporo, sprejeli projekt, zagotovili 
finančna sredstva in ga tudi izvedli. Ta most je 
še en dokaz več, da je mogoče s skupnimi močmi 
doseči marsikaj.« Po končanem slovesnem delu 
so domačini povabili goste v vas in na kmetijo 
Vodnav, kjer so pripravili pogostitev.

JOŽEARKO

Vaščani Stebljevka so se s predstavniki Občine Kamnik in gosti veselili novega mostu preko potoka Tuhinjš
čica, kijih povezuje z glavno cesto v Tuhinjski dolini.

M
Plavalni klub Kamnik vas 

od 14. junija pa vse do konca poletja 
vabi v prijetno družbo na bazenu.

Poskrbeli smo za najmlajše, ki se bodo 
lahko sproščali na novih igralih v parku.

Voda je ogrevana na 26° C. 
Odžejate in okrepčate se lahko v bifeju 

ob bazenu.

Bazen je odprt od pon. do petka 
od 10. do 18. ure,

ob sobotah, nedeljah in praznikih pa 
od 10. do 19. ure

Več inf. dobite na tel. 839 12 92, GSM 031 278 568 
ali na www.plavalniklub-kamnik.si

Vstopnina je zelo ugodna.
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Kamnik obiskali člani komisije 
COTER pri Odboru regij EU

Ob zaključku slovenskega 
predsedovanja EU je 26. in 27. ju
nija na Brdu potekala dvodnevna 
konferenca komisije COTER - Ko
misija za prostorsko kohezijo pri 
Odboru regij EU, katere član je 
tudi kamniški župan Anton Tone 
Smolnikar. Na njegovo povabilo 
so člani komisije po četrtkovi seji, 
na kateri so razpravljali o predlo
gih povečanja učinkovitosti, po
vezanosti tovornega prometa in 
spodbujanju prevoznih podjetij 
k prehodu s cestnega na želez
niški prevoz, obiskali Kamnik. 
Župan jih je pričakal in pozdravil 
na Glavnem trgu. Predstavil jim 
je zgodovinske, turistične in raz
vojne značilnosti naše občine in 
jih povabil v prostore Turistično 
informacijskega centra, kjer jih 
je pozdravila direktorica Agenci
je za turizem in podjetništvo dr. 
Andreja Eržen.

Gostje so nato pod strokovnim 
vodstvom in ob izčrpni razlagi 
spoznali stari del mesta, se po

vzpeli na Mali grad in se spre
hodili po Šutni, obisk pa zaklju
čili v golf restavraciji v Volčjem 
Potoku ob zvokih citer Tomaža 
Plahutnika in slovenskih pesmih 
Joži Kališnik.

Navdušenja nad mestom niso 
mogli skriti, povedali so, da kar 
težko odidejo iz Kamnika, a ob 
tem takoj dodali, da se bodo prav 
gotovo še vrnili.

Naslednji dan v petek, 27. ju
nija, sta Odbor regij in slovensko 
predsedstvo EU na Brdu gostila 
konferenco o vplivu večjih vla
ganj v prometno infrastrukturo 
na ozemeljsko kohezijo. Odprla 
sta jo slovenski minister za lokal
no samoupravo in regionalno po
litiko Ivan Žagar in predsednik 
komisije OR za politiko ozemelj
ske kohezije Michael Schneider, 
državni sekretar nemške zvezne 
države Saška-Anhalt. Na konfe
renci so udeleženci z uglednimi 
gosti razpravljali o razvojnih sme
reh v prometni infrastrukturi in

najnovejših projektih, ki prispe
vajo k preoblikovanju slabo raz
vitih regij. V ospredju razprave 
so bili primeri dobre prakse, kot 
so predor Brenner med Avstrijo 
in Italijo ter most Čresund med 
Dansko in Švedsko.

Ekonomska, socialna 
in ozemeljska kohezija

Evropska in socialna kohezija 
je izraz solidarnosti med država
mi članicami in regijami Evrop
ske unije. Cilj je uravnotežen raz
voj EU, ki bi zmanjšal strukturne 
razlike med regijami in povečal 
enake možnosti za vse. V praksi 
se to dosega z različnimi oblika
mi financiranja, zlasti prek struk
turnih skladov in kohezijskega 
sklada.

Ozemeljska kohezija, ki je v 
Lizbonski pogodbi prvič prizna
na kot cilj EU, skuša spodbujati 
sodelovanje in povezovanje dr
žav članic in regij v mreže, da bi 
državljanom omogočili dostop

do kakovostnih javnih storitev 
ne glede na to, kje živijo. Želi 
pa tudi pomagati lokalnim in 
regionalnim oblastem, da bi se 
bolje odzivale na geografska ne
skladja, kot so redko poseljena 
območja, obrobne regije ipd., 
kar ogroža splošno konkurenč
nost gospodarstva. Evropska 
komisija bo septembra objavila 
zeleno knjigo o ozemeljski ko
heziji.

Odbor regij
Je posvetovalno telo z name

nom, da predstavnikom lokalnih 
in regionalnih oblasti omogoči 
izraziti svoja stališča o vsebini za
konodajnih besedil, saj kar dve 
tretjini zakonodaje EU izvajajo 
prav lokalne in regionalne ob
lasti držav članic. Odbor regij 
vsako leto pripravi pet plenarnih 
zasedanj, na katerih njegovih 344 
članov glasuje o poročilih, mne

njih, ki so odziv na predlagano 
zakonodajo.

Evropska komisija, ki predlaga 
zakonodajo EU, in Svet ministrov, 
ki tej zakonodaji določi končno 
vsebino (običajno skupaj z Evrop
skim parlamentom), se morata z 
odborom regij posvetovati glede 
številnih področij, med njimi so 
okolje, zaposlovanje in promet.

Besedilo in fotografije: 
SAŠA MEJAČ

TRI DNI V BRUSLJU - PRESTOLNICI EVROPE

Medinstitucionalni forum o EU - 
obveščanju na lokalni ravni

Razmišljaj globalno - deluj lokalno je bilo geslo, ki so si ga za- kalni ravni. Posebno pozornost bo k izboljšanju vsebine evropskega 
stavili organizatorji 3. medinstitucionalnega foruma o evrop- treba nameniti informiranju pred pravnega reda, ki vpliva na vsako-

volitvami evroposlancevprihodnje dnevno življenje 500 milijonov

je tudi župan Tone Smolnikar v se
demčlanski slovenski delegaciji. 
Potekalo je dva dni v dvorani ev
ropskega parlamenta. Po nagovom 
predsednika odbora Luc Van den 
Branda, ki je poudaril, da naj bi 
to zasedanje dalo svoj prispevek

skem komuniciranju na lokalni ravni Communicating Europe:
Going local. Foruma, ki ga je od 17. do 19. junija organiziral
odbor regij pri EU v Bruslju, se je udeležilo šest predstavnikov _____ ____(_________ ____ ,
(urednikov, novinarjev) pokrajinskih in občinskih medijev ter kaj je in kaj hoče Evropska unija, 
Skupnosti občin Slovenije.

Pogled na dvorano evropskega parlamenta na Rue Wiertz 43 v Bruslju 
med plenarnim zasedanjem odbora regij 18. junija 2008.

Prvi dan je bil namenjen pred- bližati EU ljudem in njihovim pro- in obratno.

leto junija ljudi v 270 evropskih regijah, so
Pomanjkanje informacij o tem, svoia uvodna razmišljanja podali 

.*uj je in kaj hoče Evropska unija, komisarji za regionalno politiko, 
se je odrazilo tudi na rezultatih za zaposlovanje, socialne zadeve 
nedavnega irskega referenduma o in ena*<c možnosti ter predsednik 
lizbonski pogodbi. Ta ugotovitev Evropskega ekonomsko socialnega 
je dobila potrditev tudi na 75. za- odbora.Obravnavali in sprejemali 
sedanju odbora regij v naslednjih 80 mnenja o posodabljanju soci- 
dveh dneh, ki so se ga udeležili finega varstva^ o evropskem letu 
tudi udeleženci foruma o komu- boja proti revščini in socialni iz- 
niciranju, ko je predstavnik Irske ključenosti, globalnem pristopu k 
poudaril, da Irska ni obrnila hrbta vprašanju migracij, večjezičnosti, 
EU, pač pa bi se to lahko zgodilo partnerstvu za komuniciranje o Ev- 
tudi v nekaterih drugih državah, če roP‘> evropskem lem inovacij 2009, 
bi šli na referendum. Proti so gla- načrtu za izobraževanje odraslih in 
sovali zato, ker ne vedo, kaj je in 8e nekaj podobnih tem. 
čemu služi evropska unija. Zato je Gradivo, ki smo ga prejeli ude- 
treba več storiti, da bi čimbolj razu- leženci, je bilo kar precej zajetno
mljive informacije o dogajanju na *n težko. Samo k zadevi o razvoju
ravni EU prenesli med državljane evropske politike na področju pri

seljevanja delavcev so člani odboral i. v l vnti i j v. czn uumviijvii (ZICU Vlivati UU 1JUVIV111 111 11J111VV1111 pl V 111 vvivl tiLHU. ’ >
stavitvi programa, ki jo je v zgradbi blemom. Ljudi zanima predvsem, Posebej zanimivo je bilo v okviru dali preko 60 amandmajev, o kate-
Jacques Delors, sedežu Odbora re- kako se institucije EU odzivajo na programa foruma spremljati delo rdl 80 nat0 razpravljali in na koncu
gij, podal predsednik Odbora Luc njihova pereča vprašanja. Želijo si plenarnega zasedanja odbora regij, 0 vsakem posebej glasovali. Deni-
Van den Brande in popoldanskim čimbolj konkretnih, ne splošnih ki šteje 344 članov in katerega član mo> Nemci so se v svojih amand-
okroglim mizam na temo decentra- odgovorov. Še posebej pomembne
lizirane komunikacije. so povratne informacije. Udeležen-

Razprave o izkušnjah na podro ci so se ogrevali za idejo o osnova- 
čju komuniciranja o EU na lokalni nju »informacijskega omrežja«, kjer 
in regionalni ravni so se udeležili bi bile informacije razdeljene po 
tudi slovenski strokovni delavci temah (mapah), ki bi bile napisa- 
v odboru regij in predstavništvu ne v razumljivem jeziku in bi bile 
RS pri EU. Moto razprave je bil, zanimive za širšo javnost. To naj bi 
kako preko lokalnih medijev pri- bila podlaga za komunikacijo na lo-

S Aliča m
ALKAM, d.o.o., Ljubljanska cesta 45, 1241 KAMNIK
Podjetje za projektiranje, proizvodnjo 
in montažo stavbnega pohištva

zaradi širitve dejavnosti
OBJAVLJA PROSTA DELOVNA MESTA
1. Vodja operative (m/ž)
Pogoj: VII. ali VI. stopnja izobrazbe strojne ali druge ustrezne smeri

2. Tehnolog (m/ž)
Pogoji: IV. ali V. stopnja izobrazbe strojne ali druge ustrezne smeri

3. Vodja projektov (m/ž)
Pogoji: IV. ali V. stopnja izobrazbe tehnične ali druge ustrezne smeri

4. Izdelovalec kovinskega pohištva
Pogoji: IV. stopnja kovinske ali druge ustrezne smeri

5. Monter kovinskega pohištva
Pogoji: IV. stopnja kovinske ali druge ustrezne smeri 
Od kandidatov pod zaporedno številko 1, 2, in 3 pričakujemo:
- vsaj 3 leta delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih,
- znanje vsaj enega tujega jezika,
- vozniški izpit »B« kategorije,
- znanja za delo z računalniškimi programi, zaželjeno poznavanje 

op. sistema AutoCad.
Od kandidatov pod zap.št. 4 in 5 pričakujemo:
- vsaj 1 leto delovnih izkušenj,
- poznavanje dela na delovnih strojih kot so žage, rezkarji... in 

dela s priročnim orodjem,
- osnovno znanje branja tehničnih načrtov.
Nove sodelavce bomo zaposlili za določen čas, s tromesečnim 
poizkusnim delom in možnostjo podaljšanja za nedoločen čas. 
Ponudbe s predstavitvijo znanj in izkušenj, dokazili in kratkim 
življenjepisom pričakujemo v 8. dneh po objavi na naslov: Alkam, 
d.o.o, Ljubljanska 45, 1241 Kamnik.

TERME SNOVIK - KAMNIK, d.o.o. 
Molkova pot 5 
1241 KAMNIK TERME

SNOVIK
SVEj termalnih užitkov

Ste ambiciozni, fleksibilni, samoiniciativni? Si želite delati 
v hitro razvijajočem turističnem podjetju?

V Termah Snovik vseskozi stremimo k razvoju. Zato 
stalno skrbimo za izobraževanje in usposabljanje vseh 
zaposlenih. Ker pa še vedno rastemo, seveda potrebujemo 
tudi nove sodelavce. Svojo gostinsko dejavnost smo 
razširili na KAVARNO VERONIKA. V kolikor se želite 
zaposliti pri nas, nam posredujte življenjepis in morda 
bomo skupaj nadaljevali začrtano pot.

V svoj kolektiv vabimo:
>- 2 natakarja (m/ž) v kavarni Veronika 

Kamnik
Pogoji:
* IV. ali V. stopnja izobrazbe - gostinska smer
* pogovorno znanje dveh tujih jezikov
* komunikativnost in urejenost
* 3 mesece delovnih izkušenj v strežbi

>- več kandidatov za pomoč v strežbi 
(1m/ž) v restavraciji Potočka, Terme 
Snovik in v kavarni Veronika Kamnik

Vaše ponudbe pošljite ga. Andreji Uštar na elektronski 
naslov:
andreia.ustar@tenne-snovik.si 
ali s klasično pošto na naslov:
Terme - Snovik Kamnik d.o.o 
ga. Andreja Uštar 
Molkova pot 5 
1241 Kamnik

majih zavzemali, da 
je urejanje dostopa 
do nacionalnih trgov 
dela v pristojnosti 
držav članic. Po nji
hovem mnenju je 
nesprejemljivo upo
rabiti evropsko zako
nodajo za spremem
bo instrumentov za 
dostop državljanov 
tretjih držav do trga 
dela, zato so predla
gali črtanje vseh po
dobnih določil.

Treba je povedati, 
da so stališča odbora

Tone Smolnikar, član odbora regij in njegove 
komisije za politiko ozemeljske kohezije, se je 
udeležil dvodnevne seje odbora.

regij posvetovalne narave in za 
evropsko komisijo in parlament 
niso obvezna. Z lizbonsko pogod
bo, katere usoda je zaradi irske 
zavrititve negotova, pa naj bi se 
okrepil njogov politični status, saj

diarnosti (priznavanje svobode po
sameznika in podobno) in pravico 
do pritožbe zaradi varovanja svojih 
pravic.

Sicer pa so udeleženci sej v 
evropskem parlamentu deležni 
simultanih prevodov v vseh je
zikih držav članic. Primanjkuje 
pa prevajalcev za nekatere jezike 
(isti dan je bilo v Bruslju srečanje 
predsednikov Vlad EU v okviru Ev
ropskega sveta). Ker so bili nekate
ri prevajalci na drugih pomembnih 
srečanjih, se je delo odbora začelo 
s precejšnjo zamudo, kar je pred
sedujoči obrazložil s politiko varč
evanja v EU.

Izmed številnih zaključkov in 
sklepov, ki jih je odbor regij sprejel 
na plenarni seji ob obravnavi točke 
Partnerstvo za komuniciranje o Ev

ropi, naj omenim samo dva: da bo 
odbor od 6. do 9.oktobra letos v 
okviru Evropskega tedna regij 
organiziral dneve odprtih vrat, 
ki naj bi iz 220 evropskih mest 
in regij v Bruselj pritegnili okrog 
3500 udeležencev in da bo odbor 

• začel izdajati mesečni elektronski 
bilten s političnimi novicami OR, 
namenjen bo regionalnim in lo
kalnim medijem teritorialnim in 
regionalnim izvoljenim predstav
nikom.

Odbor je od Evropske komi
sije tudi zahteval, da lokalnim in 
regionalnim izvoljenim predstav
nikom na spletu Europa ponudi 
platformo za razpravo, da bi lahko 
odgovarjali na vprašanja javnosti, 
na primer v okviru foruma Deba
te Evrope. Ta pobuda bi lahko po
večala interakcijo med njegovimi 
člani in državljani.

Več o delu slovenske delegacije 
za odbor regij ter o vtisih o delo
vanju evropskih ustanov v Bruslju 
pa prihodnjič.

Besedilo in foto:
FRANC SVETELJ

družine lahko poskrbite že danes. V 
NLB Viti, življenjski zavarovalnici, vam 
je na razpolago večtižlienih storitev, 
namenjenih vsem 'generacijam in 
različnim obdobjem vašega življenja. 
Zagotovo boste našli primemo tudi 
zase in za svojo družino.

Prihodnost zagotovo bo, vi pa 
lahko poskrbite, da bo varna.

Vabimo vas, da se za več informacij 
oglasite v NLB Poslovalnici Duplica in 
NLB Poslovalnici Glavni trg.

NLB O Vita
Življenjska zavarovalnica

www.nlbvita.si

£ Zavarovalnica, ki sklepa zavarovanja: NLB Vita, življenjska zavarovalnica d.d. Ljubljana. Zavarovanje tržijo 
^ poslovne enote NLB d.d. in Banke Celje d.d., ki pri tem nastopata kot zavarovalna posrednika ter za donose in 
™ izplačila glavnice ne jamčita. Življenjska zavarovanja niso depoziti in niso vključena v sistem zajamčenih vlog.mja niso depo; i in niso vključena v sistem zajamčenih vlog.------------ l_:i--- . prj na|0Žbenih

Množenja vzajemnih 
prevzema zavarovalec.

imin ggillil
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KAČEV MAMUT V BISTRIČICI JE PRIPRAVLJEN
Po dveh letih in pol intenzivnega dela je kiparju 

Mihu Kaču iz Bistričice te dni uspelo končati največjo 
skulpturo v Sloveniji. Na vrtu ob potoku Bistričica je 
zrasel dvojček neveljskega mamuta. Mamut je upodo
bljen tako, da bi s travnika ob sotočju Nevljice in Bi
strice gledal obiskovalce na Maistrovem mostu, pravi 
kipar, ki meni, da priprave na določitev lokacije in 
sploh nadaljevanje njegovega dela, ki naj bi bilo kro
nano s postavitvijo bronastega mamuta ob 70-letnici 
odkritja njegovega okostja v Nevljah, torej do konca 
tega leta, nekoliko prepočasi potekajo.

Kač pravi, da se pristojni na občini morajo po obra
vnavi možnih lokacij v širši javnosti čimprej dokončno 
odločiti glede mesta, kjer naj bi stal mamut, in seveda 
izdelati končno finančno konstrukcijo za pokritje stro
škov, ki so v času nastajanja precej porasli. Nikakor pa 
ne bi smeli s temi odločitvami preveč odlašati, saj lahko 
v primeru možnih neurij nastane na skulpturi, priprav
ljeni za odlitek, velika škoda.

F. S.

Šest metrov in pol dolg in preko štiri metre visok dvojček ne
veljskega mamuta, odkritega pred sedmimi desetletji, že čaka 
nadaljnjih odločitev. Upa, da jih bo kmalu dočakal...

.v

sestavlja osem delujočih skupin, 
6 iz Ljubljane in 2 iz ostale Slove
nije. In ena od teh dveh je tudi 
kamniška skupina, ki je nastala v 
sodelovanju z OŠ Frana Albrehta, 
Kulturnim društvom Priden mo
žic in MC Kotlovnica.

IMPRO SNEGULJČICA
Skupina je razdeljena na dva 

dela. Mlajši so pripravljali impro
vizirano Sneguljčico, kratko pri
redbo vsem znane pravljice, ki so 
ji skozi ustvarjalni proces dodali 
precej neobičajnih elementov. 
Predstava je narejena brez rekvi
zitov, kostumov, glasbe, besedila 
je zgolj za vzorec. Mladi igralci 
so navdušili predvsem z obili
co idej, kako z lastnimi telesi 
in glasovi nadomestiti vse prej 
našteto. Tako je namesto suho
parnih deklamacij »napiflanega« 
besedila in togih premikov »k je 
prfoksa tko rekla« nastala organ
ska predstava, kjer nihče nikoli 
ne zapusti odra in kjer se drevo 
spremeni v zajčka prej, kot bi 
trenil z očesom.

DRUŽINSKA TERAPIJA
Drugi del skupine se je podal 

naravnost v vode improvizacij- 
skega športa. Fantje in dekleta so 
hitro osvojili pravila improviza
cije in se aprila že srečali z ekipo 
ljubljanske Flise otrok in umet
nosti. Ker se v osnovnošolskem 
improviziranju načrtno izogibajo 
tekmovalnosti, je šlo bolj za sre
čanje dveh skupin, a brez skrbi 
- Družinska terapija je naredila 
tako močan vtis, da so jih povabili 
kot predskupino na vseslovenski 
finale Šolske impro lige ŠILA. Še 
prej pa so nastopili na festivalu 
Pozdrav iz Kotla.

Dežurni krivci za to povsem 
novo dejavnost so z ljubljanske 
strani »mama« impro lige Alenka 
Ogrin, na kamniški strani pa so 
izziv sprejeli mentorji Tamara 
in Jana (OŠF Frana Albrehta) in 
Goran (KDPM) ob pomoči Doma 
kulture Kamnik in MC Kotlovni
ca.

Letni koncert MePZ Odmev Kamnik
27. junija smo na gradu Zaprice prisluhnili letnemu koncertu Me

šanega pevskega zbora Odmev Kamnik z zborovodkinjo Ano Smrtnik 
(Stele), ki je v goste povabil pred dvema letoma ustanovljen Grajski 
oktet iz Moravč z zborovodjem Petrom Pirnatom.

Tako gostje, kot tudi domače pevke in pevci, so navdušili zbrano 
poslušalstvo s kvalitetnim zborovskim petjem. Tudi sicer MePZ Od
mev, ki ga zadnjih 18 let vodi Ana Smrtnik, navdušuje in dosega uspehe 
povsod, kjer nastopa.

Vokalna skupina Ecce v spomin na skladatelja Ipavca
Na večer praznika slovenske državnosti je v kamniški Galeriji Vero

nika potekal koncert Vokalne priznane skupine Ecce, posvečen 100. 
obletnici smrti znanih slovenskih skladateljev bratov Benjamina in 
Gustava Ipavca. Poleg celotnega zbora, v katerem poje večina Kam
ničanov, so se predstavili kot solisti Špela Potočnik, Matej Primožič, 
Mateja Novak, Primož Krt, Martina Burger in Metod Palčič, ob klavirju 
pa jih je spremljal Marko Petrušič.

Vokalna skupina Ecce je nastala pred enajstimi leti z željo po pre
pevanju renesančne glasbe. Do leta 2001 je nastopila na več koncertih 
doma in v Italiji, imela stilne koncerte ter sodelovala s priznanimi 
dirigenti kot so Marko Vatovec, Aleksander Spasič, Matjaž Šček.

Poleti leta 2004 je umetniško vodenje prevzel Sebastjan Vrhovnik 
in pod njegovim vodstvom je skupina uspešno nastopala doma in v 
tujini. Lansko leto je dosegla zmago na reviji izbranih malih pevskih 
skupin Slovenije v Slovenski Bistrici. Z novim umetniškim vodjem je 
pripravila cikel koncertov Jesenske serenade pod okriljem Glasbene 
mladine Ljubljanske.

V decembru lansko leto so skupaj z ljubljanskimi madrigalisti pripra
vili glasbeno scensko delo Roberta Schumanna Rožino Popotovanje, 
v začetku letošnjega leta pa gostovali v Švici.

Mednarodni koncert zborovske glasbe 
v Kamniku

V okviru evropskega leta medkulturnega dialoga je 21. junija v 
Domu kulture javni sklad RS za kulturne dejavnosti - območni izpo
stavi Kamnik in Domžale organiziral mednarodni koncert zborovske 
glasbe pod imenom SOZVOČJA EVROPE.

Domačemu zboru MePZ Odmev Kamnik in Dekliškemu zboru Moj 
spev KD Groblje sta se pridružila še Mešani pevski zbor univerze 
pokrajine Baskije iz Španije in Dekliški zbor Rodina Stara Zagora iz 
Bolgarije.

Večer z opero
V organizaciji Študentskega kluba Kamnik in Medobčinskega mu

zeja Kamnik smo 14. junija v salonu gradu Zaprice uživali v odličnem 
glasbenem večeru. V okviru cikla »Študent in muzika« je potekal VE
ČER Z OPERO, ki so ga soustvarili priznani mladi glasbeniki: Anamarija 
Lazarevič (sopran), Mojca Kolar (mezzosopran), Irena Zajec (klavir) 
in domačin Blaž Kladnik (basbariton).

V programirso-predstavili posamezne odlomke oper različnih zna
nih avtorjev: Woffganga Amadeusa Mozarta, Giacoma Puccinija, Ge
orga Fiedericha Handla, Giuseppe Verdija,n Ludvvika van Beethovna 
in drugih.1

24-letni Kamničan 
Blaž Kladnik (na sliki) je 
svojo glasbeno pot pričel 
leta 1993 z učenjem citer 
v Glasbeni šoli Kamnik 
pri Tomažu Plahutni
ku. V desetih letih je bil 
na državnih tekmovanjih 
nagrajen z osmimi zlatimi 
plaketami. Bil je tudi član 
MePZ Cantemus Kamnik.
Študij petja je začel pri 
Egonu Bajtu, zadnji dve 
leti ga nadaljuje pri Piji 
Brodnik. Kot solist je na
stopil na več koncertih v 
Sloveniji, Italiji in Avstriji.
Lansko leto se je kot pred
stavnik Slovenije udeležil 
pedagoškega tedna, ki ga 
je organiziralo Evropsko 
združenje pevskih peda
gogov na Poljskem. Letos 
je na Tekmovanju mladih 
slovenskih glasbenikov v Celju prejel zlato plaketo. Udeležil se je 
tudi seminarja pri prof. Marvinu Keenzeju. Sicer pa je Blaž trenutno 
absolvent Fakultete za elektrotehniko Univerze v Ljubljani.

8. kulturni poletni festival Studenec 2008
Tudi letošnji kulturni poletni festival Studenec 

2008 je bogat glede glasbenih, gledaliških in likov
nih dogajanj. Uvodnemu koncertu vrhunskih slo
venskih izvajalcev (nastopil je svetovno znani teno
rist Janez Lotrič ob spremljavi odličnega organista 
in pianista Toneta Potočnika, pridružila se jima je 
sopranistka Mateja Stražar) v gotski cerkvi sv. Le
narta na Krtini so sledili dogodki, ki so zadovoljili 
različne glasbene okuse. Predstavil seje harmonikar 
Denis Novato s prijatelji, sledil je gala koncert sim
fonikov z dirigentom Lojzetom Krajnčanom in so
listi. Velik glasbeni dogodek je bil koncert trenutno 
najbolj popularne skupine EROIKA s 60-članskim or
kestrom z gosti, dirigiral pa je Patrik Greblo. Novost 
letošnjega poletnega festivala je kino na prostem 
s slovensko filmsko uspešnico Petelinji zajtrk. Do 
solz je nasmejala monokomedija Jamski človek v 
izvedbi Uroša Fursta.

l/l • Kulturno |lVliranJ
Škocjan pri Domžalah

Domača gledališka 
predstava

KOMEDIJA

KLOPČIČ
Poletno gledališče

Studenec
pri Domžalah

PREMIERA:
19.7.2008

PONOVITVE:

20., 25., 26., 27. julij 
15., 16., 17. avgust 

ob 21. uri 
22. in 23. avgust 

ob 20. uri

Rezervacija vstopnic:
vsak dan od 9. -12. ure In od 16. -19. ure

051 61 61 71,051 61 61 51 

Rezervacija preko spleta:
E-mali: vstopnice@drustvo-mhanjarcsl
www.drustvo-miranjarcsi

Največji dogodek za gledališke navdušence pa 
predstavlja domača gledališka predstava - komedi
ja KLOPČIČ, igra s plesom in petjem, ki bo v odlični 
igralski zasedbi postavlena na oder s premiero 19. 
julija in nato z vrsto ponovitev. Po motivih isto
imenskega gledališkega dela Petra Budaka je pred
stavo priredil Alojz Stražar. Na novo dramatizirana 
zgodba obravnava naše dekle izpred vojnega časa, 
ki odpotuje v svet, da bi ga spoznala, predvsem 
pa zato, da bi tudi sama v njem tako ali drugače 
uspela. Prav to zadnje ji je bilo položeno v naročje. 
Spoznala je svet umetnosti v času nemega filma, 
sladkosti in tudi tegobe filmske dive v Hollywoodu. 
Ob vrnitvi domov pa se komedija vse bolj zapleta v 
klopčič, ki se na komičen način razvozla s pomočjo 
igralcev in pevcev.

SAŠA MEJAČ

MIŠ - Mala impro šola
Improvizacijsko gledališče je 

zvrst, ki se je v Sloveniji zakoreni
nila sredi 90’ z razvpito Improli- 

go, ki je rodila najraz
ličnejše gledališke 
skupine, ki teme
ljijo na sprotnem 
izmišljanju odrskih 
situacij, dramatur
gije, besedila, likov, 
prav tako v realnem 
času nastaja sprem
ljevalna glasba in 
celo oblikovanje 
luči. Silovito se je 
razmahnilo tudi 
izobraževanje na 
tem področju. ŠILA
- Šolska impro liga, 
ki v tekmovanju za 
najboljšo srednje
šolsko impro ekipo 
združuje sloven
ske srednješolce, 
se je v zadnjem 
letu dopolnila tudi 
z osnovnošolci. 
Tako je nastala MIŠ
- Mala impro šola, 
ki jo v tem trenutku

Mala impro šola
V sklopu festivala Pozdrav iz Kotla se je 29. maja zgodila tudi 
PREDSTAVITEV KROŽKA IMPROVIZACIJSKEGA GLEDALIŠČA 
OŠ FRANA ALBREHTA. V letošnjem šolskem letu sta namreč 
MC Kotlovnica in OŠ Frana Albrehta organizirali zelo zanimive 
delavnice gledališke improvizacije.

Učenki OŠ Frana Albrehta

'TČa » ^GcCtovU

info
722 50 50
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MAG. JULIJANA BIZJAK - MLAKAR 
BO KANDIDATKA SD NA JESENSKIH 
PARLAMENTARNIH VOLITVAH

Državno predsedstvo SD je 
pred tremi tedni potrdilo odloči
tev predsednika SD Boruta Pahor
ja in kamniških ter komendskih 
Socialnih demokratov, ki so za 
kandidatko SD na jesenskih 
parlamentarnih volitvah že 
pred meseci izbrali mag. Juli
jano Bizjak - Mlakar.

Mag. Julijana Bizjak - Mlakar 
je svetovalka predsednika SD za 
zdravstvo. O zdravstvu in zavaro
valništvu je predavala na strokov
nih konferencah doma in v tujini, 
je avtorica mnogih strokovnih 
člankov in soavtorica dveh knjig 
o zdravstvu. Zadnje mesece je 
vodila skupino 50 strokovnjakov 
in predstavnikov civilne družbe, 
ki so pripravili alternativni vladni 
program SD za področje zdrav
stva. Program SD predstavlja tudi 
na javnih tribunah po Sloveniji. 
Znana je tudi po prizadevanjih za 
ohranitev in izboljšanje javnega 
zdravstva.

Mag. Julijana Bizjak - Mlakar 
pravi, da so v alternativnem vlad
nem programu SD predvideni 
ukrepi, s katerimi bo doseženo 
ravnotežje med gospodarskim 
napredkom, podjetništvom in

mag. Julijana Bizjak - Mlakar

socialnim razvojem družbe. Na 
področju zdravstva bodo Social
ni demokrati izvedli reformo v 
korist zdravja ljudi. Pravi, da je 
zdravstvo po letu 1992 in še po
sebej zadnja leta precej nazado
valo zaradi privatizacije in komer
cializacije. Postalo je drago, manj 
kakovostno in manj dostopno. 
Pojavile so se dolge čakalne vrste 
za zdravstvene obravnave. Večajo 
se neenakosti - kdor plača, lahko 
preskoči vrsto v javnem zdrav
stvu. Veliko javnega denarja se 
preliva v zasebne žepe, namesto, 
da bi se ga porabilo za zdravljenje.

Spremembe na slabše se dogajajo 
brez soglasja ljudi. V SD bodo po
skrbeli, da bo enako kakovostno 
in dostopno zdravstveno varstvo 
zagotovljeno vsakomur. Obnovili 
bodo evropske vrednote v zdrav
stvu - univerzalnost, enakost in 
solidarnost. Socialno ogroženim 
ne bo več treba plačevati za 
zdravljenje. Izboljšali bodo do
stopnost, kakovost in učinkovi
tost zdravstva. Poskrbeli bodo za 
regulacijo, standarde in nadzor 
ter razmejili javno od zasebnega 
izvajanja zdravstvene dejavnosti. 
Izboljšali bodo upravljanje in 
učinkovitost v zdravstvenih za
vodih. Zdravstvene storitve, ki 
so pomembne za zdravje ljudi, ne 
bodo več tržno blago. S programi 
in s sredstvi okrepljeni zdravstve
ni domovi bodo temeljni nosilci 
javnega zdravstva. Koncesije 
bodo podeljevali le, če bo za to 
obstajal javni interes.

Prepričana je, da je država pre
malo občutljiva za upravičene 
potrebe večine ljudi. Narašča rev
ščina, peščica pa neupravičeno 
bogati. Pravi, da so tudi zaradi 
tega potrebne spremembe.

za SD F.S.

Dan odprtih vrat socialnih 
demokratov privabil številne 
Kamničane in Kamničanke

Pred odprtimi vrati strankinega 
sedeža na Šutni so v soboto, 21. 
junija, Kamniški socialni demo
krati, na čelu s predsednico mag. 
Julijano Bizjak-Mlakar, prisluhnili 
mnogim občankam in občanom 
Kamnika. Članice in člani so se 
potrudili s pripravo domačih sla
ščic in tako poskrbeli za sladko 
dopoldne.

Kamničanke in Kamničani so 
podali mnoge zanimive predloge 
in pobude, ki jih bomo socialni 
demokrati uvrstili v letošnji stran
kin program, tako na občinski kot

na državni ravni. Opozarjali so na 
slabo socialno stanje mnogih, na 
nizke pokojnine in plače, s kate
rimi je težko preživeti. Moteča je 
tudi korupcija in neupravičeno 
bogatenje. Opozarjali so tudi na 
vse slabše zdravstvo, na dolge 
čakalne dobe in na to, da brez 
denarja skoraj ni možno več do 
zdravnika. Kot poseben problem 
v občini so omenjali področje gi
nekologije in zobozdravstva. V 
Kamniku pa občane in občanke 
motijo tudi premajhne kapacitete 
vrtcev, slab dostop do nekaterih

zdravstvenih storitev, neurejen 
promet in preslaba infrastruktu
ra, premalo podjetniških spod
bud, turistično mrtvilo centra 
Kamnika in premalo delovnih 
mest.

Mnogi obiskovalci so pritrdili 
tudi pravilni usmeritvi stranke 
na predsedniških volitvah, ko so 
socialni demokrati kot kandida
ta predlagali novega predsednika 
države dr. Danila Turka.

mag. BARBARA BESEK

Zares 1. piknik uspel!
Kamniški Zares je v soboto, zabavi in druženju članov ter 

21. junija, organiziral svoj prvi simpatizerjev stranke Zares, 
piknik, namenjen predvsem Piknik je potekal v mirnem

Pisarna KS Duplica 
oonovno v nekdanjem 
culturnem domu

V petek, 6. junija, sta župan Tone Smolnikar in predsednik sveta 
KS Duplica Bogdan Pogačar s simboličnim prerezom traku odprla 
prenovljene prostore KS Duplica v prostorih nekdanjega kulturnega 
doma na Duplici. Tu je imela KS prostore že vse od ustanovitve pa 
do prodaje in popolne prenove stavbe, v kateri je investitor uredil 
tudi stanovanja. V času gradnje, ko je bila prihodnost prostorov KS 
Duplica pod velikim vprašajem, je pisarno KS pod svojo streho z 
razumevanjem prijazno sprejela bližnja šola Marije Vere, a krajani, 
ki pogosto obiščejo svojo »krajevno pisarno«, sojo pogrešali na stari 
lokaciji, ki sojo bili vajeni.

Občini Kamnik se je nato uspelo dogovoriti s Stolom in investi
torjem zidave stanovanj Prežo do.o., da so v objektu zagotovili tudi 
prostor za potrebe delovanja KS Duplica, medtem ko je dvorana še 
vedno v lasti investitorja.

Slovesnost ob odprtju prostorov, ki so se je udeležili župan Tone 
Smolnikar, podžupana Rudolf Pfajfar in Brane Golubovič, vodja od
delka za družbene dejavnosti občine Kamnik Anton Kamin, ravna
teljica OŠ Marije Vere Violeta Vodlan in drugi, so polepšali otroci iz 
dupliškega vrtca Pestrna in OŠ Marije Vere.

zelenem okolju kamniškega 
kampa Pod skalo, za dobro 
voljo prisotnih je poskrbelo 
tudi po daljšem času lepo vre
me. Z obiskom smo bili orga
nizatorji zadovoljni, saj nas je 
poleg članstva obiskalo tudi 
nekaj predstavnikov lokalne 
skupnosti.

Člani občinskega odbora Za- 
res-nova politika Kamnik tudi 
na pikniku niso mogli ubežati 
resnim temam in so se poleg 
družabnega srečanja lotili tudi 
politike. Predsednik občinske
ga odbora stranke in strankin 
kandidat na volitvah v držav
ni zbor Sandi Uršič je skupaj z 
ostalimi člani stranke in sim
patizerji že začel pripravljati 
programske smernice, še pred 
kratkimi, a zasluženimi počit
nicami. Prostor, na katerem je 
potekal piknik, je vplival tudi 
na to, da so vsebinski pogovo
ri o možnostih razvoja občine 
potekali predvsem o turizmu 
kot nosilcu razvoja. Sandi 
Uršič vidi prednosti, ki jih ima 
Kamnik pri razvoju turizma v 
tradiciji, prijaznih ljudeh ter v 
vrsti edinstvene ponudbe. Se
veda ob vsem tem ne smemo 
pozabiti na varovanje okolja.

Na koncu smo bili vsi zado
voljni, saj je piknik stoodstot
no uspel, hkrati pa nakazal 
potrebo po tovrstnih druže
njih članic in članov kamniške
ga Zares-a, saj se na ta način 
gradi tudi dodatno medseboj
no zaupanje. Kot je obljubil 
Sandi Uršič - piknik zagotovo 
ni bil zadnji.

IZTOK DEBEVEC, 
ČLAN KOLEGIJA 

OBČINSKEGA ODBORA 
ZARES - NOVA POLITIKA 

KAMNIK

MATEJ TONIN ZA POSLANCA
Priprave na državnozborske 

volitve so v polnem teku. Poli
tične stranke pospešeno pri
pravljajo svoje programe in že 
predstavljajo tudi kandidate. 
Nekaterim že znanim kamniškim 
kandidatom se je pred kratkim 
pridružil še Matej Tonin, ki bo na 
listi Nove Slovenije kandidiral za 
poslanca Državnega zbora Repu
blike Slovenije,

Matej Tonin je doma iz Zgor
njega Tuhinja, po poklicu je po
litolog in zaposlen v Državnem 
zboru Republike Slovenije. Politi
čno je aktiven že vse od leta 2001 
dalje. Leta 2006 je bil izvoljen v 
občinski svet občine Kamnik. Se
veda pa politika ni edina sfera, 
kjer je aktiven, številni ga najbrž 
poznate kot aktivnega športni
ka in zavzetega prostovoljca 
v lokalnih društvih. Tonin je s 
svojim dosedanjim delom več
krat pokazal, da ima posluh za 
težave ljudi in da je za reševanje 
problemov pripravljen zastaviti 
svoje ime. Pregled njegovega 
političnega dela jasno kaže, da 
se brez težav kosa z nekoliko 
starejšimi politiki, ki imajo za se
boj že nekaj mandatov. Lansko 
leto je bil namreč razglašen za

Mateja Tonina pri njegovi kandi
daturi podpirajo nekateri najbolj 
znani slovenski politiki.
(foto: Klemen Brumec)

najaktivnejšega svetnika. Njego
ve razprave v občinskem svetu so 
vedno argumentirane in začinje
ne z občutkom za posledice, ki 
jih prinesejo sprejete odločitve. 
Pri njegovem širšem družbenem 
delovanju pa je opazno tudi 
to, da ima zelo dober občutek 
za delo z ljudmi, kajti pri vseh

organizacijah, v katerih deluje, 
je gonilna sila delovanja orga
nizacije.

O Toninovem delu zagotovo 
veliko pove tudi dejstvo, da so 
njegovo kandidaturo podprle 
številne znane osebnosti, med 
njimi najdete Lojzeta Peterleta 
(evropski poslanec), Marjeto Cot- 
man (ministrica za delo, družino 
in socialne zadeve), dr. Lovra 
Šturma (minister za pravosodje), 
Jožefa Horvata (vodja poslanske 
skupine NSi), Ljudmilo Novak 
(evropska poslanka), Marjeto 
Humar (dobitnica zlatega občin
skega priznanja), Iva Stražarja 
(občinski svetnik - upokojeni ar
hitekt), Mateja Slaparja (občin
ski svetnik - študent ekonomije), 
Roberta Ilca (predsednik Mlade 
Slovenije), Roberta Rozmana 
(podjetnik), Aleksandra Reberš
ka (podjetnik), Matejo Slapnik 
(prostovoljka v krajevnih organi
zacijah), Janeza Kralja (prostovo
ljec v mladinskih organizacijah) 
in številne druge.

Tonin naj bi svojo kandidatu
ro in seznam svojih podpornikov 
podrobneje predstavil konec av
gusta.

dr. DAMJAN HANČIČ

PRIJETNO SREČANJE OB 
DNEVU UPOKOJENCEV

Srečanje upokojencev Slove
nije, ki so se ga kamniški upo
kojenci vselej radi udeleževali, 
letos ni bilo organizirano. Da 
tovrstna srečanja ne bi utonila 
v pozabo, so društveni organi 
prisluhnili željam članov in na
mesto republiškega organizirali 
društveno srečanje. Organizator
ka in idejna vodja srečanja Mar
jana Berlec, nadvse prizadevna 
društvena delavka, je znala zdru
žiti zamisli in želje. Skoraj 350 
upokojencev se nas je 26. julija 
s sedmimi avtobusi odpeljalo na 
Mariborsko Pohorje na Andrejev 
dom - Pajk.

Po sprejemu in okrepčilu smo 
si ogledali zanimivosti na Bolfen- 
ku in Arehu in zaključili pri Ruški 
koči. V popoldanskih urah, po vr
nitvi na Andrejev dom, smo bili 
deležni zanimivega samopostre
žnega piknika. Ob lepem progra
mu naših ljudskih pevk Predice

in domski glasbi je bilo razpol- na srečanja društvo organizira 
oženje enkratno. Društveni pra- tudi v prihodnje, saj prispevajo 
por, »nov pred nedavnim«, nas je k prijateljstvu in medsebojnem 
spomnil, da smo Kamničani prišli spoznavanju, kar je vsekakor do- 
na Pohorje zaradi druženja in pri- bra popotnica za društveno delo- 
jateljstva. Zadovoljni udeleženci vanje v prihodnje, 
so skoraj »zahtevali«, da taks- STANE SIMŠIČ

PISMA - MNENJA - ODMEVI - PISMA - MNENJA
Iz pisma Ministrstvu 
za okolje in prostor, urad 
za upravljanje z vodami

ZANEMARJENI 
BREŽINI KAMNIŠKE 
BISTRICE

Občani občine Kamnik 
smo ponosni na gorski biser 
z imenom Kamniška Bistri
ca. Zakaj smo ponosni? Zato, 
ker iz nje črpamo zelo kvali
tetno pitno vodo, ker ne glede 
na sušno obdobje nikoli ne 
usahne, ker tudi po srednjem 
in spodnjem toku teče zelo či
sta voda, kar pomeni, da je ta 
reka med najbolj čistimi reka
mi v RS in ker v vodni gladini 
prebivajo zdrave ribe, na njej 
pa razne obrečne ptice.

Z druge strani pa smo zelo 
žalostni, da Agencija Republi
ke Slovenije za okolje, Urad 
za opravljanje z vodami, 
zanemarja urejanje brežin, 
saj so te popolnoma zarasle 
z grmičevjem in sicer na re
laciji južno od brvi ob Poti 
27. julija. Oporni zid tik ob 
stanovanjski stavbi Pot 27. 
julija (bivša Industrijska ko
vinarska šola (IKŠ),je voda 
spodjedla v tolikšni meri, da 
se lahko pri prvem visokem 
vodostaju poruši. Stanovalci 
pa se bojijo, da bo zid samo
dejno padel pred naraslim vo
dostajem, kar lahko povzroči 
najhujše, saj se njihovi otroci 
igrajo na spornem zidu. To 
pomeni hudo preizkušnjo za 
Urad za opravljanje z voda

mi in nenazadnje za odgo
vorne v občini Kamnik, ker 
je velika stara stanovanjska 
stavba locirana tik ob ome
njenem opornem zidu. Na 
isti relaciji sta dokaj uniče
na oporna zidova na obeh 
straneh reke (razen na delu, 
kjer je saniran), kar pomeni, 
da ju je potrebno v najkrajš
em možnem času porušiti in 
zgraditi na osnovi nove teh
nologije (skale - beton).

Ker v današnjih časih ne 
moremo več računati na 
petdesetletne vode, kot smo 
statistično obravnavali v 
preteklosti, predlagamo, da 
se o sporni zadevi predstav
niki Urada za opravljanje z 
vodami in Občine Kamnik 
v najkrajšem možnem času 
sestanete, opravite ogled in se 
dogovorite o poteku čiščenja 
brežin in sanacije opornih 
zidov.

Okoljevarstveni forum 
SD OO Kamnik - Komenda

Predsednik: Daniel Kovačič

TUDI V KAMNIKU 
SO ŠE DOBRI LJUDJE

Tisti, ki živimo sami, se lah
ko znajdemo v stiski, če zboli
mo, obležimo. Tudi meni se je 
to zgodilo. Še posebne težave 
imamo starejši in tisti, ki se 
slabo gibljivi vrnemo iz bol
nice sredi zime v mrzlo stano
vanje. Kar največja težava pa 
je, če bolezen zahteva nova 
zdravila, dietno prehrano. 
Tudi kadar sije človek sposo
ben sam pripravljati prehra
no v zahtevanih časovnih pre
sledkih iz že ustreznih rezerv 
v hladilni skrinji, je potrebno 
dokupiti sveže izdelke in čisti
la. Nujno je, da to nekdo pri
naša v stanovanje. V špeceriji 
na Šutni so zelo dobri. Tele
fonirala sem jim in vseskozi 
so mi dostavljali naročeno. 
Ko se človek znajde v stiski, 
mu prijazna, spodbudna be
seda in pomoč pomenijo naj
več. Hvaležna sem jim za vse 
humanitarno delo, ki mi ga 
nikoli niso zaračunali.

prof. Stanka Baloh

GOZDARSKE STORITVE

POSEK IN SPRAVILO LESA 
OBŽAGOVANJE, ODKUP IN PRODAJA LESA 

•S 031 73 89 95
MATIC ŠUŠTAR s.p., Kranjska pot 3, Komenda
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BISERNA IN ZLATE POROKE
Že kar nekaj let Društvo 

upokojencev Kamnik organi
zira srečanje slavljencev, ki 
so v zakonskem stanu skupaj 
preživeli 50 let - zlata poroka 
in 60 let - biserna poroka, za 
njih pripravi slovesnost, ki 
jo popestri z izbranim kul
turnim programom.

Letošnjega prvega srečanja za
konskih parov, ki so stopili v za
konsko življenje v prvi polovici 
leta 1958 oz. 1948 se je udeležilo 
devet parov, osem zlatih in en 
biserni. V kulturnem programu 
so sodelovale Ljudske pevke 
PREDICE in društvena folklorna 
skupina. Srečanja se je udeležil 
tudi kamniški župan Anton Tone 
Smolnikar, slavljencem je česti
tal in jim zaželel vse dobro tudi 
v prihodnje. Za glasbo pa so po
skrbeli Božo, Jože in Karel. Pre-

dice so se v krajšem nagovoru 
pridružile slavju in spekle veliko 
pleteno srce, ki so ga ponudile 
zbranim. Pred koncem progra
ma je jubilantom čestital pred
sednik Društva upokojencev 
Kamnik .franc Smolnikar in jim 
izročil posebne diplome, Marja
na Berlec, predsednica socialne 
komisije, in članica te komisija 
Mojca Mlinar sta slavljencem 
izročili darila in cvetje, seveda 
pa ni šlo brez spominskega foto
grafiranja.

BISERNO POROKO sta

praznovala Terezija (roj. 
Zver, 14.10.1925) in Miha 
VRHOVNIK (roj. 26.9.1923) iz 
Kamnika, Ul. Toma Brejca 21, 
poročila sta se 24.2.1948.

V zakonu sta dobila tri otroke, 
prišlo pa je že pet vnukov in pet 
pravnukov. Zdravstveno stanje je 
letom primerno, prvič pa sta se 
srečala v Zagrebu. Ukvarjata se 
z vrtom in gospodinjskimi deli. 
Zelo jima je ostala v spominu se
litev v lastno hišo in sta srečna, 
da se vsi med seboj dobro razu
mejo.

ZLATO POROKO so slavili:
-Milica (roj. Pirc 18.3.1933) 

in Jože HABE (roj. 9-2.1930) iz 
Rozmanove ul. 9. Poročila sta se 
11.10.1957. Spoznala sta se na Ta- 
boru v Ljubljani na bančnem ple
su. V zakonu sta se jima rodila dva 
otroka, danes pa ju razveseljuje

ta še dva vnuka. 
Zdravja nista prav 
dobrega, prosti 
čas zapolnjujeta z 
ročnimi deli in go
spodinjstvom.

- Ana (roj. Ši
menc 18.7.1938) 
in Avgust HA- 
NČIČ (roj. 29.7. 
1934) z Malega 
Hriba 2. V zakon 
sta stopila 17.5.19- 
58. Rodili so se 
jima trije otroci, 
prišlo je pet vnu
kov in že trije pra
vnuki. Zdravstve
no stanje je letom 
primerno. Njuni 
poti sta se srečali 
v tovarni Titan. 
Sedaj se ukvarjata 
z vrtnarjenjem in 
pletenjem. Srečni 
dogodek so bila 
rojstva otrok.

- Milka (roj. Mihelič 9.9.1937) 
in Valentin CUKJATI (roj. 6.2. 
1929) iz Kamnika Muzejska 3- 
Zakonsko zvezo sta sklenila 2.2. 
1958. V zakonu so se rodili štirje 
otroci, prišlo pa je že pet vnukov 
in tudi dva pravnuka. Z zdravjem 
sta kar zadovoljna, srečevala pa 
sta se na vasi.

- Marija (roj. Pistotnik 28.7. 
1936) in Janez HRASTOVEC 
(roj. 3-2.1933) iz Kamnika, Jurči
čeva 17. Poročila sta se 25.5.1958. 
V skupnem življenju so se rodili

trije otroci, imata pa tudi že šest 
vnukov. Zdravje kar gre, srečeva
la pa sta se na vasi. Prosti čas jima 
dovoljuje delo na vrtu, pazita na 
vnuke in gojita cvetje.

- Veronika (roj. Smolnikar 
2.11.1936) in Pavel JERAS (roj. 
9-2.1934) stanujeta v Šmartnem 
16. Poročila sta se 3- maja 1958, 
srečevala pa sta se na vasi. V za
konu sta dobila tri otroke, prišlo 
je že osem vnukov in en pravnuk. 
Nad zdravjem se ne pritožujeta, 
še vedno se ukvarjata z delom na 
kmetiji.

- Olga (roj. Horvat 30.5.1936) 
in Alojz STROS (roj. 27.6.1934) 
iz Podgorja 42. Poročila sta se 
5.7.1958. Dobila sta dva otroka 
in tudi že štiri vnuke. Z zdravjem 
nista najbolj zadovoljna, njuno 
srečanje in začetek ljubezni pa 
je bilo v Ljubljani. Še vedno se 
aktivno ukvarjata z vrtom, Alojz 
pa s slikanjem.

- Frančiška (roj. Kovač 
6.10.1932) in Ivan TERBOV- 
ŠEK (roj. 20.8.1031) iz Kamnika, 
Trg talcev 8. Prvič sta se srečala 
na Ljubnem, poročena pa sta od 
5.7.1958. V zakonu so se jima ro
dili trije otroci, imata že pet vnu
kov in tri pravnuke. Z zdravjem 
nista preveč zadovoljna.

- Ana (roj. Nograšek 29.5. 
1936) in Janez VINŠEK (roj. 
27.3.1934) iz Košiš 1. Poročila 
sta se 21.6.1958. Imata dva otro
ka in šest vnukov. Z zdravjem 
sta še kar zadovoljna ukvarjata 
se z vrtnarjenjem, rada pa tudi 
gobarita.

Naj povemo, da so vsi zlatopo- 
ročenci v en glas opisovali kot 
najsrečnejši dogodek na skup
ni življenjski poti prav rojstvo 
otrok.

V nadaljevanju jubilejnega sre
čanja so člani folklorne skupine 
ob Božovih melodijah zaplesali 
prvi ples s slavljenci in nato na
daljevali s prijateljevanjem do 
večernih ur.

Poleg naštetih jubilantov so
zlato poroko slavili še Drolc 
Marija in Ivan iz Cirkuš, Joži
ca in Silvester Jerin s Tunjiške 
ceste ter Ivanka in Jože Klad
nik iz Trdinove ul., ki se sreča
nja niso mogli udeležiti, jih bosta 
pa na njihovem domu obiskala 
predstavnika društva.

STANE SIMŠIČ

60 let zakonskega življenja sta z BISERNO PO
ROKO praznovala Terezija in Miha Vrhovnik iz 
Kamnika, Ul. Toma Brejca 21.

Zlatoporočenci (z leve): Habe, Cukjati, Hančič, Hrastovec.

Zlatoporočenci (z leve): Jeras, Štros, Terbovšek, Vinšek,

115 LET PLANINSKEGA DRUŠTVA KAMNIK

OB JUBILEJU PO OBNOVLJENI 
KOŽELJEVI POTI

Kamniško planinsko društvo sodi med najstarejša društva v Slo
veniji. Ustanovljeno je bilo kot prva podružnica slovenskega pla
ninskega društva 19. julija 1893. Letos društvo slavi že 115-letnico 
vzornega in pomembnega življenja. Slovesnost ob jubileju so pla
ninci in ljubitelji naravnih lepot združili z odprtjem zgornjega dela 
Koželjeve poti, ki je po lanskih poškodbah popolnoma obnovljena 
in varna za hojo za vse starostne skupine.

Bojana Pollaka pot pričeli že 
v Kamniku in jo zatem nada
ljevali vse do cilja.

Pri Jurju so bili pohodniki 
deležni okrepčilnega čaja in 
tudi prigrizka. Slavja in po
hoda sta se udeležila tudi

Na slovesnosti na 
Iverju seje 22. juni
ja dopoldne zbralo 
veliko ljudi, preko 
300. Organizator
ji so pripravili lep 
kulturni program, v 
katerem so sodelo
vali pevci LIRE pod 
vodstvom Andreja 
Missona, mladina 
iz Osnovne šole 
Stranje z glasbeno 
in govorno točko 
pod vodstvom Kar
le Urh, zapel je Ja
nez Majcenovič ob 
spremljavi Boža Ma
tičiča, Marija Golob 
pa je recitirala.

Vsi obiskovalci so 
ob prihodu na zbir
no mesto na Iverju 
prejeli zloženko z 
opisom poti, kate
re avtor je Alek
sandre Sarnavsky. Prisotne 
so pozdravili predsednik PD 
Kamnik Ivan Resnik, kamni
ški župan Anton Smolnikar in 
predsednik Planinske zveze

Ob odprtju obnovljene Koželjeve poti na Iverju (z leve): častni predsednik PD 
Kamnik Dušan Štefula, predsednik PZS Franci Ekar, župan Tone Smolnikar, 
predsednik PD Kamnik Ivan Resnik, predsednik odseka za informiranje PD 
Kamnik Stane Simšič in član tega odseka Ivan Kovač.

Slovenije Franci Ekar. Veliko 
udeležencev se je zatem na
potilo peš po Koželjevi poti 
do Kamniške Bistrice, najbolj 
vneti pa so pod vodstvom

planinca Janez in Rudi iz po
bratenega mesta Trofaiach-a 
iz Avstrije. K dobremu raz
položenju je prispevalo tudi 
lepo vreme. STANE SIMŠIČ

Lado je kar 2000-krat osvojil 
Kamniški vrh!

V letošnjem juniju je 
bil dosežen prav pose
ben »rekord«: 2000. po
samični vzpon na Kam
niški vrh, priljubljeno 
in zahtevnejšo rekrea
cijsko točko.

Če se iz Kamnika ozrete 
proti Kamniškim Alpam opa
zite izrazito melišče v enem 
od nižjih grebenov v njiho
vem predgorju. Desno od 
njega se nad Stahovico dviga 
Kamniški vrh, visok 1259 
metrov. Iz doline Bistričica 
do vrha Kamniškega vrha je 
700 metrov višinske razlike.
Pot je markirana, čas hoje 
pa je 1 ura 30 minut. Pot na 
Kamniški vrh v začetku teče 
po sončnih južnih travnikih, 
zato se poleti odpravimo do
volj zgodaj. V zgornjem delu 
je pot nesramno strma, zato 
planinski čevlji in palice nikakor 
ne bodo odveč.

2000-krat je Kamniški vrh 
obiskal maratonec, duatlonec 
in gorski tekač Lado Kveder 
iz Mekinj. Prvič je stopil oz. pri
tekel na Kamniški vrh že pred 15- 
imi leti. Lado se namreč s tekom 
ukvarja že vrsto let. Dosegel je že

veliko zavidljivih uspehov v duatlo- 
nu, maratonu in v gorskih tekih.

Tek na Kamniški vrh mu po
meni rekreacijo in obenem tudi 
trening za tekaške tekme, katerih 
se udeležuje. Na Kamniški vrh 
priteče v 24-ih do 35-ih minutah, 
odvisno od smeri.

Na vrhu Kamniškega vrha je

zvezek, v katerega obiskovalci 
vpisujejo svoje vzpone. In v tem 
zvezku je zapisano vseh 2000 
vzponov Lada Kvedra! To je edin
stven primer in dosežek, saj do
slej še nihče ni tolikokrat osvojil 
Kamniškega vrha.

Lado, iskrene čestitke in še 
mnogo takšnih podvigov.

SUSlfli
Odslej telovadimo tudi poleti!
Kje? Na zunanjem bazenu, seveda!
Vadba vodne aerobike bo letos potekal 
Kdaj? Vsak torek med 20. in 21. uro

NOVO: gymstick pripomočki za še bolj učinkovito vadbo! J

OB NAKUPU PAKETA 10 OBISKOV VODNE AEROBIKE 
VAM PODARIMO:

- DVOURNI OBISK ZELIŠČNE SAVNE 
- OBISK SOLARIJA

- 10% POPUST NA IZBRANO MASAŽO 
CENA PAKETA: 32,50 €

Vabljeni v svet termalnih užitkov!

I

Tel.: 01 83 44 100
e-mail: info@terme-snovik.si
www.terme-snovik.si

terme:
SNOVIK

s^ettfrm.n
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PASTIRSKA DEDIŠČINA VELIKE PIANINE 
7 KAMNIŠKEM M Q2£JU (II.)
Bogato izročilo Velike planine, največje visokogorske pašne planine 

pri nas z več kot sto pastirskimi kočami in z edinstveno ohranjeno 
ovalno bajto v Alpah, nam razkriva tudi razstava v Medobčinskem 
muzeju Kamnik na gradu Zaprice. Mnogo edinstvenih primerkov in 
odlično ohranjenih predmetov iz bogate zasebne zbirke Vlasta Kopa
ča, strokovnjaka na področju naravne in kulturne dediščine, ki je bil 
skoraj 70 let povezan z Veliko planino, predstavlja življenje in delo 
pastirja, njegovo opravo med sezonsko pašo na planini, od posod in 
pripomočkov za izdelovanje masla, sira, znamenitih velikoplaninskih

trničev in pisav za njihovo okraševanje, do različnega orodja, opreme 
za živino, hišne opreme in izdelkov, ki so jih izdelovali v prostem času 
ali na paši - otroške igračke, sončne ure, pipe v obliki petelinčkov in 
psičkov...

Del dragocene zbirke pastirskih predmetov smo našim bralcem 
predstavili v prejšnji številki, tokrat pa obljubljeno nadaljevanje.

Avtorica razstave in spremljajočega kataloga mag. Zora 
Torkar, direktorica Medobčinskega muzeja Kamnik, pravi, da 
odkup Kopačeve zbirke in razstava pomenita uvod v stalno inter
disciplinarno predstavitev življenja v Kamniških Alpah, ki jo želijo 
predstaviti v stranskem poslopju gradu Zaprice. Na razstavo bi med 
drugim vključili tudi arheološke najdbe s tega območja in ostalo ohra
njeno gradivo, kot so rekonstrukcije bajte, rekonstrukcije ognjišča, 
pastirske noše, delavnice za izdelovanje trničev, pisav, filmi in zvočni 
zapisi in drugo. S sodobno muzejsko predstavitvijo dediščine Velike 
planine in Kamniških Alp bi tako dopolnili skupno turistično ponud
bo občine Kamnik, bila bi prva te vrste v Sloveniji, obiskovalcem gora 
pa bi omogočili, da se pred odhodom v planine zadržijo v mestu in 
muzeju ter se seznanijo z dediščino planin in pastirjev. Na ta način 
bi povezali naravno in kulturno dediščino v planinah s Kamnikom 
- mestom v naročju planin.

TORILA IN OVALNE ŠKATLE
Torila (na desni) so lesene okrogle posode za odcejanje in obe

nem oblikovanje sira. Izdelane so iz enega kosa lesa (javorja, bresta, 
hruške, črnega gabra), izdolbena ali izstružena z nekoliko navzven 
nagnjenim obodom in naluknjanim dnom. Na dnu imajo poleg 
luknjic za odtekanje tekočine vrezane različne simbole, na primer 
enokraki križ, rozeto, IHS, srce, križce, kar je dajalo siru posebno ob
liko. Po 2. svetovni vojni so izdelovali enostavnejša torila kvadratne 
oblike, zbita iz deščic. V Kopačevi zbirkije 13 toril, od tega eno v paru 
(zgornji in spodnji del).

Ovalne škatle (na levi) iz krivljene javorjevine ali jesenovine, ši
vane s smrekovo korenino ali omelo, so uporabljali za shranjevanje 
zabele ali slanine, v njih pa so tudi prinašali malico na delo. Obliko
vane so zelo preprosto, estetsko in še danes moderno.

ASISTENCA . . v ..Najobsežnejša 
Maxi avto 
asistenca AS

24 - urna organizacija pomoči
Sodobno, novo in trenutno najširšo MAXI AVTO ASISTENCO AS zavarovancem nudimo v sodelovanju z ugledno 
mednarodno aslstenčno družbo CORIS. Zagotavlja vam kar 24 - urno organizacijo pomoči v slovenskem jeziku 
doma in v tujini. V primeru težav na cesti pokličite 080 28 28 in uredili bomo, da boste vaše potovanje lahko 
nadaljevali.

Nova storitev "od vrat do vrat"
Poleg najema in dostave nadomestnega vozila asistenca krije tudi prevoz zavarovanca do servisne delavnice, 
kjer prevzame popravljeno vozilo.

Zdravstveno zavarovanje tudi v tujini
V primeru prometne nesreče z vozilom v tujini ste upravičeni do kritja nujnih stroškov zdravljenja ter stroškov, 
ki nastanejo zaradi zdravniškega prevoza poškodovanega zavarovanca.

Dodatna in obsežna kritja
■ Maxi avto asistenca AS krije stroške dostave nadomestnih oziroma rezervnih delov, najema in dostave 

nadomestnega vozila, nadomestnega voznika v tujini, vračila v tujini poškodovanega vozila, stroške vrnitve 
voznika, potnikov in mladoletnih upravičencev iz tujine, stroške prenočišča voznika in potnikov ter popravila 
manjših okvar na vozilu.

* Zavarovancem nudi pomoč pri težavah z avtomobilskimi ključi in pomanjkanjem goriva
■ Odslej Maxi avto asistenca poleg kritja stroškov vleke krije tudi stroške reševanja vozila.

Velika planina, naj večja visokogorska pašna planina v Sloveniji, ohranja 
avtohtoni čar in bogato pastirsko dediščino. Pastirsko naselje s tipično 
arhitekturo je eno redkih ohranjenih naselij te velikosti v Evropi. Pri
vablja številne obiskovalce, še posebej poleti, ko koče naselijo pastirji, 
ki priženejo sem gor živino na pašo.
Nad pastirskim naseljem pa dominira kapela Marije Snežne, ki je prvot
no stala na tem mestu že pred 2. svetovno vojno. Med vojno so jo nem
ški vojaki požgali, na pobudo pastirjev pa je bila ponovno postavljena 
leta 1988. Posvečena je Mariji Snežni in 5. avgust je slovesen praznik 
za kapelo in celotno pastirsko naselje. V poletnih mesecih sv. maše po
tekajo vsako nedeljo.

◄ LESENE KLJUČAVNICE IN 
PRIMEŽI - ROČAJI ZA VRATA

Posebnost pastirskih koč so lesene ključavnice, imenova
ne lesen pleh. Če seje le dalo, so namreč pastirji vse, kar so 
potrebovali za gradnjo ali vsakdanje življenje, izdelali iz 
lesa. Tako so ohranjene tudi lesene ključavnice na dva, tri 
ali štiri stopice (zapahke) z daljšim zapahom in lesenim 
ključem.

Dokler v pastirskih kočah niso začeli uporabljati železnih 
ključavnic, na vratih ni bilo kljuk. Nadomeščali so jih leseni 
ročaji - primeži, ki so bili izredno lepo in domiselno izdela
ni in rezljani iz smrekovega lesa. Prave primerke ljudske 
umetnosti je izdelovala Debevčeva Zefa z Gojške planine, 
ki jih je okraševala s pastirjem, Turkom, rastlinskimi in 
živalskimi motivi. V Kopačevi zbirki je ohranjenih kar 13 
njenih primežev.

PASTIRJEVA OBLAČILA
Pastirjeva delovna oblačila se niso razli
kovala od tistih v dolini. Posebnost so bile 
le cokle, širokokrajen klobuk, ki je pastirja 
varoval pred dežjem in soncem, ter plašč iz 
ličja, ki pa imajo danes le še folkloren po
men.
Cokle so bile leseno obuvalo pastirjev, ve
činoma iz javorjevine, z zgornjim pletenim 
delom iz macesnovih viter. Spredaj z zakriv
ljenim zaključkom - rilcem, v sredini je bil 
sedele - 5 cm širok macesnov pas, ki je držal 
nogo v cokli, zadaj pa zapetnik iz dvojne ma
cesnove vitre, ki je držal peto v cokli. Podplat 
je bil zaščiten z žeblji tedniki.
Plašč iz ličja (pvajš) si je pastir odel v dežju. 
Plašče so izdelovali doma iz dolgih, ozkih pa
sov lipovega lubja. Trakove so nabrali v šope 
in jih navezali na jermen, ki si ga je pastir 
zavezal okoli vratu.
V Kopačevi zbirki je bogata bera velikih drvar
skih derez s šestimi zobmi, imenovanih kram- 
Žarji, in manjših derez s štirimi zobmi, imeno
vanih mački ali žabice. Prav tako so za hojo 
po snegu uporabljali lesene krplje različnih 
oblik, ovalne, v obliki lestvice ali podkvaste z 
nosilci iz usnjenih jermenov ali vrvi.

55 Prvi v Sloveniji

za izkušene voznike
pri obveznem avtomobilskem zavarovanju

*§> Nagrajujemo izkušene in previdne voznike
Vsi izkušeni vozniki s 50% bonusom, ki po predhodni polici niste imeli škode, ob sklenitvi 
zavarovanja avtomobilske odgovornosti pridobite kar 55% bonus. Večji popust za izkušene 
voznike je novost v Sloveniji, ki jo zavarovanci pridobite le pri AS-u.

-»=► Možnost odkupa prve škode pri kasko zavarovanju
Pomembna novost je tudi odkup prvega zavarovalnega primera pri kasko zavarovanju.
Ob sklenitvi zavarovanja lahko izberete še dodatno kritje neupoštevanja morebitne prve škode.
To pomeni, da v naslednjem zavarovalnem letu kljub škodi ne izgubite bonusa pri kasko zavarovanju. 
Doplačilo se obračunava pri nevarnostih kaska in je odvisno od premijskega razreda.

Številne prednosti in ugodnosti
Zavarovanje avtomobilske odgovornosti s široko paleto dodatnih zavarovanj, ki jih zavarovanec izbere sam. 
Kasko zavarovanje v obliki različnih paketov zavarovanj in možnost dodatnih kritij po meri in želji posameznika. 
Maxi avto asistenca AS z novo storitvijo "od vrat do vrat".
Dodatne ugodnosti za zveste in.nove zavarovance.

Paketni popusti in popust na število izbranih kritij pri kasko zavarovanju.
Popust na gotovinsko plačilo za vsa avtomobilska zavarovanja.

Obročno plačilo zavarovalne premije, brez doplačila za plačila prek trajnega naloga.

Popust pri zavarovanju AO za mlade voznike, ki so opravili tečaj varne vožnje.

HIŠNA OPRAVA
KRESILO, KRESILNA GOBA LN VŽIGALICE: ko sta kresilo in kresilna goba za netenje ognja v začetku 

20. stoletja izginila iz uporabe, so tudi pastirji na Veliki planini začeli uporabljati vžigalice. Shranjevali 
so jih v izrezljanih škatlicah, izdelanih iz enega kosa javorja.

ROGOVI ZA SMODNIK 
verjetno niso prav značilna 
pastirska oprava, čeprav so 
jih tudi uporabljali za zaščito 
živali in sebe. V Kopačevi zbir
ki je več rogov za smodnik, ki 
so izdelani iz kravjega roga z 
lesenim dnom, z merico za od
merjanje smodnika (roževina 
ali medenina) in pa celo ba
krenih rogov z merilcem.

SVETILKE - kljub življenju 
v naravnem ritmu dneva in 
noči so si pastirji ob večerih 
daljšali dan s svečami na pre
prostih lesenih svečnikih ali v 
pločevinastih zložljivih štiri- in 
trioglatih lantemah.

Besedilo in fotografije:
VERA MEJAČ

Vse informacije: Adriatic Siovenica d.d. 
Poslovalnica Domžale, Ljubljanska cesta 90, 
tel.: 01/724 04 11

AdriaticSlovenica
Zavarovalna družba d.d. • Članica Skupine KO Group HHHBi

ZASEBNA ZOBOZDRAVSTVENA ORDINACIJA
dr. Jagoda Strehovec
Potočnikova 15, Domžale, tel j 72-12-990
Delovni čas:
ponedeljek, sreda, četrtek 13h-18h torek, petek 9h-12h

. ...L,.V."



Kamniški OBČAN KOLESARSTVO JE »IN« 11. julij 2008 9

GORSKO KOLESARSKI VZPON TERME 
SNOVIK - VELIKA PLANINA 2008
Sekcija za pohodništvo in kolesarjenje Turističnega društva 
Tuhinjska dolina je v sklopu vseslovenske akcije Slovenija kole
sari na dan državnosti, 25. junija, organizirala gorsko kolesar
ski vzpon. Gorski kolesarji so tekmovali na 28-kilometrskem 
vzponu s Term Snovik do Zelenega roba na Veliki planini ter na 
krajšem 10-kilometrskem vzponu od Term Snovik do Črnivca. 
V okolici Term Snovik je potekala tudi tekma za otroke. Nova 
»kralja« vzpona iz najvišje ležečih slovenskih term do Velike 
planine sta postala Matej Lovše (UNIFB) in Lucija Ankon (Ga- 
nesha). Vroč poletni dan sta z obiskom prireditve kot posebna 
gosta popestrila edini štirikratni zmagovalec Dirke čez Ame
riko (RAAM) Jure Robič in domačin iz Tuhinjske doline Luka 
Kodra, član slovenske reprezentance v gorskem kolesarstvu.

Luka 
Kodra 

podeljuje 
zlato me
daljo Viti 
Trebušak 

izKD 
Calcit.

i

\j \ 11HfL—. 
i 18 ' IB

m »MNajhitrejša Lovše in 
Ankonova

Prva skupina gorskih kolesar
jev je iz Snovika proti Veliki pla
nini krenila ob deseti uri, uro za 
njimi pa so štartali udeleženci in 
udeleženke malega vzpona. Ab
solutno je bil na velikem vzponu 
najboljši Matej Lovše (UNI FBI), 
ki je na Zeleni rob prikolesaril v 
eni uri in triindvajsetih minutah. 
»Vzpon sem začel kontrolirano,

Najboljši trije kolesarji GORSKO 
KOLESARSKEGA VZPONA 
TERME SNOVIK - VELIKA 
PLANINA 2008: (z leve) Dejan 
Vračič (2. mesto), zmagovalec 
Matej Lovšetu in Jernej Muzga 
(3. mesto) iz KD Calcit.

ker sem vedel da je zelo dolg. V 
vodstvo sem prišel šele po koncu 
prvega težjega vzpona, kasneje 
pa sem prednost povečeval. Mis
lil sem, da mi tekmeci, še posebej 
Dejan Vračič, ne bodo pustili, 
da se »odpeljem«, a na srečo ni 
bilo tako. Ko sem proti vrhu izve
del za zaostanek zasledovalcev, 
sem zadnjih pet kilometrov odpe-

Kolesarje je pozdravil tudi Jure 
Robič in podelil priznanja abso
lutnima zmagovalcema Mateju 
Lovšetu in Luciji Ankon.

Ijal nadzorovano. Organizacija 
vzpona je bila v redu, vse pohva
le organizatorju,« je po tekmi str
nil vtise zmagovalec, ki je konec 
junija Slovenijo zastopal tudi na 
svetovnem prvenstvu v Italiji.

Na drugo mesto se je uvrstil 
specialist za vzpone Dejan Vra
čič z Ganeshe, ki sicer tekmuje 
tudi kot cestni kolesar, na tretje 
mesto pa Litijan v dresu domače
ga KD Calcit iz Kamnika Jernej 
Muzga. »Dolgi vzponi, kot je ta 
na Veliko Planino, niso ravno 
moja najmočnejša in najljubša 
disciplina, zato sem s tretjim me
stom zelo zadovoljen. Od starta 
do Črnivca sem vozil v svojem 
tempu, po Črnivcu sem se otre
sel obeh zasledovalcev in potem 
na zadnjem vzponu proti Veliki 
planini vozil na vso moč, kot sva 
bila dogovorjena s trenerjem,« 
je bil z rezultatom zadovoljen 
Muzga, ki mu sicer bolj ustrezajo 
daljše preizkušnje. »Proga je kar 
zahtevna, resje veliko vzpona. 
Dolgi maratoni, kot je bil lan
ski, pa so bolj po mojem okusu.

Organizacija je bila na precej vi
sokem nivoju, vse je bilo dobro 
označeno,« dodaja Muzga. Tako, 
kot Lovše, se bo zdaj osredotočil 
na državno prvenstvo v »cross co- 
untry-ju«, ki bo 20. julija, na Rav
nah na Koroškem. Oba bosta na
stopila tudi na tekmi svetovnega 
pokala septembra v avstrijskem 
Schladmingu.

Med dekleti je bila s časom 
1:37:44 najhitrejša Lucija Ankon 
(Ganesha) pred klubsko kolegico 
Spelo Škrajnar in Nizozemko 
Myrthe Hadewij van Over- 
bruggen (Mulatjera). Ankonova, 
ki lansko leto na snoviškem mara
tonu zaradi poškodbe ni nastopila, 
je tokrat zanesljivo zmagala. »Lepa 
tekma, pohvalila bi dobro ozna
čeno progo in zaradi vročine od
lično oskrbo z vodo« je po tekmi 
povedala še ena izmed specialistk 
za vzpone in maratonske preiz
kušnje z Ganeshe. Lucija, ki se je 
pretekli vikend kljub padcu uvrsti
la na 33- mesto na svetovnem pr
venstvu v gorskem kolesarstvu v 
italijanski Villabassi/Niederdorfu, 
se bo zdaj tako kot večina boljših 
gorskih kolesarjev osredotočila na 
državno prvenstvo.

Nova »kralja« malega vzpo
na sta postala Nežka Poljanšek, 
edina ženska kolesarka na krajši 
razdalji, in Simon Strnad (KK 
Brda - Dobrovo), ki je na Črni
vec prikolesaril v enaitridesetih 
minutah. Na stopničke sta v 
absolutni razvrstitvi stopila še 
Rok Korošec (KD Calcit, 2 me
sto) in Tine Kokolj (KK Bike Ex, 
3. mesto).

Za prihodnost gorskega 
kolesarstva na 
Kamniškem se ni bati

Kot zadnji so se na krožni pro
gi v okolici Term Snovik pol ure 
pred poldnevom pomerili najmla
jši gorski kolesarji. Mlajši dečki in 
deklice so prevozili 2,3 kilometra 
dolg krog, starejši dečki in deklice 
pa dva kroga (skupaj 4,6 kilome
tra). Suverene vožnje mladih ko
lesarjev so lep obet za prihodnost 
slovenskega gorskega kolesarstva 
in spodbuda za tiste, ki se bodo 
morda še odločili za ta lep vztraj
nostni šport »Vkolesarski šoli, ki 
jo vodim pod okriljem KD Calcit, 
trenutno vadi 20 otrok,« pravi 
Mohor Vrhovnik, sicer sedmo 
uvrščeni na velikem vzponu. Ne
kdanji mladinski reprezentant v 
gorskem kolesarstvu se je v za
dnjem letu lotil načrtnega dela z 
mladimi: »Pri rekrutiranju mla
dih smo se najprej osredotočili na 
Tuhinjsko dolino, kjer so pogoji 
za gorsko kolesarstvo zelo dobri. 
Lani je bil tu organiziran mara
ton, letos vzpon. Nenazadnje pa 
iz Tuhinja prihaja tudi slovenski 
reprezentant Luka Kodra. Po
tencialne mlade kolesarje smo v 
klub povabili preko OŠ Šmartno 
in zapisov v Kamniškem Ob
čanu, nato pa se je informacija 
širila od ust do ust. Otroci so bili

namreč navdušeni nad treningi. 
Seveda se imamo namen še širi
ti. Optimalno število otrok, ki bi 
jih vključili v program, je okrog 
štirideset.«

Mladi kolesarji do 11. leta treni
rajo in se spoznavajo z gorskim ko
lesarstvom dvakrat tedensko, med 
vikendom pa se udeležijo tekme 
oz. se dobijo na treningu. Starejša 
skupina do 17. leta seveda trenira 
pogosteje, večkrat tedensko, z na
črtovanimi treningi. Kamniškemu 
zgledu sledijo tudi ostali slovenski 
klubi, kar že kaže premike na bo
ljše. Zal pa, kot pravi Vrhovnik, ni 
dobre podpore s strani krovne 
organizacije - Kolesarske zveze 
Slovenije, ki na področju gorske
ga kolesarstva tudi sicer ni preveč 
aktivna. Letos so tako na sporedu 
zgolj štiri pokalne tekme. »Klubi 
ne organizirajo tekem, ker se 
jim finančno ne izide. Tudi tu bi 
morda morala vskočiti zveza, z 
generalnim sponzorjem serije tek
movanj, poskrbeti bi morali tudi 
za dodatno popestritev in dogaja
nje na prizoriščih tekem« dodaja 
Vrhovnik, ki je bil zadovoljen z 
organizacijo vzpona iz Term Sno
vik na Veliko planino: »Vseje teklo 
gladko, pogrešal sem le simbolični 
nagradni denarni sklad. Menim, 
da bi le-ta pritegnil mnoge naj
boljše slovenske gorske kolesarke 
in kolesarje ter posledično še več 
tekmovalcev iz njihovih klubov.« 
Vrhovnik tako kot mnogi gorski 
kolesarji upa, da bo v Tuhinju v 
prihodnje znova na sporedu mara
ton, saj je le-ta vse bolj popularen, 
število tekmovalcev na tovrstnih 
tekmah pa je v porastu. »Menim,

Vodja kolesarske šole za mlade 
Mohor Vrhovnik (KD Calcit) 
iz Tunjic pred Startom velikega 
vzpona.

da bi bil maraton, tako kot je ta 
vzpon, vsekakor dobra promocija 
za Terme Snovik, Veliko planino 
in Kamnik kot celoto.«

Da je kamniški okoliš res prime
ren za kolesarjenje in uživanje v 
naravi, nam je potrdila tudi Nizo
zemka Mvrthe Hadevvij van Over- 
bruggen, ki je tekmo končala na 
tretjem mestu, za izkušenejšima 
kolesarkama z Ganeshe. Myrthe, 
ki prav zaradi ljubezni do gora 
in športov na prostem že dve leti 

živi v francoskem 
Chamonixu, je 
navdušena nad 
lepotami Slove
nije. »Dva dni 
sem kolesarila 
na Kamniškem, 
sicer pa sem sta- 
cionirana na Bo
vškem. Čudovito 
je,« je navdušena 
tridesetletna kra
jinska arhitektka 
z Utrechta, ki se 
sicer preživlja z 
delom v adrena
linskem parku in 
šoli smučanja v 
Chamonixu.

V Snoviku sta kolesarje 
pričakala Jure Robič in 
domačin Luka Kodra

Vsi gorski kolesarji so se po ci
lju tekme z Zelenega robu vrnili v 
dolino, kjer so popoldan podelili 
medalje in priznanja najboljšim 
kolesarjem. Najmlajšim je kolajne 
podelil njihov vzornik Luka Ko
dra, kolesarjem in kolesarkam v 
preostalih kategorijah pa so pri
znanja podelili predstavniki orga-

Najboljši Tuhinjec kolesarskega 
vzpona na Veliko planino Marko 
Kotnik v družbi Luke Kodra.

nizatorjev, sponzorjev in lokalne 
skupnosti.

Luka je trenutno poškodovan, 
sicer bi bil vsekakor član ekipe, 
ki je tekmovala na junijskem sve
tovnem prvenstvu v italijanskem 
Val di Soleju. Po udeležbi na etap
ni dirki dvojic Cape Epic v Ju
žnoafriški republiki, kjer je Luka 
skupaj s triatloncem Ninom Co
kanom dosegel najboljšo sloven
sko uvrstitev, in nekaj pomladnih 
tekmah v Italiji in na Hrvaškem 
je Luko začela pestiti poškodba 
ahilove tetive. Zdaj znova trenira 
in upa na dober rezultat na fina
lu svetovnega pokala septembra 
v Schladmingu. Tudi Luko veseli, 
da se otroci v Tuhinju in Kamniku 
odločajo za gorsko kolesarstvo. 
»Otroke je potrebno usmeriti v 
kolesarstvo. Le iz dobre baze se 
lahko izlušči kvaliteta,« pravi 
Kodra. Delo in uspehi Kodre ter 
načrtno delo z mladimi ne ostaja 
neopaženo. »Ne Luka Kodra, ne 
drugi uspešni kolesarji KD Cal
cit niso naključje, saj je to eden 
izmed slovenskih klubov, kjer se 
že leta posredno in neposredno 
trudijo privabiti in oblikovati 
mlade upe. Ker je takšno delo še 
posebno opazno v zadnjem času, 
se lahko le veselimo naslednjih 
let in novih imen. Luka zaradi 
poškodb zadnji dve sezoni žal 
ne more pokazati, česa je sposo
ben, a ima pri svojih letih za to 
še kar nekaj časa. Gotovo je med 
najbolj vsestranskimi in najbolj 
srčnimi gorskimi kolesarji, kar 
smo jih kdaj imeli,« pravi Andrej 
Dekleva, »prvo pero«- slovenskega 
gorskega kolesarstva in urednik 
gorsko kolesarskega spletnega 
portala mtb.si.

Posebej je kolesarje in ljubi
telje športa navdušil prihod Ju
reta Robiča, ki je nedavno kot 
prvi kolesar četrtič zmagal na 
vztrajnostni dirki čez ZDA, RAAM 
(Race Across America). Jure je 
seveda podelil priznanja absolut
nim zmagovalcem, z avtogrami 
in spominskimi fotografijami pa 
navdušil tako mlade, kot tudi ne
koliko starejše ljubitelje kolesar
stva. »Tudi sam se bil nekoč tako 
cestni kot gorski kolesar. Rad 
obiščem tovrstne prireditve. Ve
seli me, da Slovenci postajamo 
kolesarski narod in daje kolesar
skih prireditev veliko. Navdušen 
sem nad prijetnim kolesarskim 
vzdušjem v Snoviku. Pripravili 
so lepo tekmo in upam, da se sni

Jure Robič, zmagovalec RAAM-a, si je vzel čas za 
pogovor in težko želeno fotografiranje z mladimi 
kolesarji.

Med vztrajnimi kolesarji, ki so se iz Term Snovik povzpeli na Veliko 
planino v pravo planinsko-pastirsko okolje je bil tudi Matej Grkman 
iz domačega KD Calcit.
demo tudi v prihodnje,« je dejal 
Robič, ki je po prihodu z Amerike 
že »zajahal« kolo in načrtuje nove 
ekstremne kolesarske podvige, 
tekmoval pa bo tudi na vojaškem 
svetovnem prvenstvu v cestnem 
kolesarstvu.

Bogat spremljevalni 
program v režiji 
Turističnega društva 
Tuhinjska dolina

Spremljevalcem in obisko
valcem v Termah Snovik ni bilo 
dolgčas tudi medtem, ko so bili 
kolesarji na progi, saj je bilo tudi 
dogajanje na nekaterih stojnicah 
turističnega društva precej kole
sarsko obarvano. Vrtnar Matevž 
Hribar je ustvarjal na temo kole
sarstvo - in nastalo je zanimivo 
kolo iz vrbovih vej. Predstavljen 
je bil tudi projekt »Ustvari svoje 
domišljijsko kolo«. »Učenci osnov
nih šol so pod mentorstvom učite
ljev tehničnega in likovnega po
uka ustvarjali domišljijsko kolo. 
Prejeli smo 31 zanimivih del in 
prav vsa so na ogled v recepciji 
Term Snovik,« pravi vodja pro
jekta Tina Bajde s Turistične
ga društva Tuhinjska dolina. 
Najbolj kreativni (najboljše do
mišljijsko kolo, najbolj dovršeno

kolo, najbolj izvirno kolo) so bili 
seveda ustrezno nagrajeni. Tako 
otroci kot mentorji, ki so polni 
idej, že načrtujejo nove podvige.

Nagrajen je bil tudi najbolj
ši udeleženec vzpona iz Tu
hinjske doline. To je 44 - let
ni Marko Kotnik (Vrhpolje). 
Vsestranski športnik je vzpon 
končal na absolutnem petind
vajsetem mestu. Od Marka je bil 
sicer na 21. mestu hitrejši še en 
Tuhinjec, mladi Primož Pančur, 
ki pa je zastopal barve ihanskega 
smučarskega kluba. Približno 
osem minut za Kotnikom je v cilj 
prikolesaril Tomo Petek, gorski 
tekač iz ŠD Šmartno.

Na trasi velikega vzpona je 
bilo zanimivo že dan pred tek
mo. Tekač Zdravko Volkar (ŠD 
Šmartno) je namreč tekel po trasi 
velikega vzpona in njegov čas (2: 
40.35,66) bo vsekakor izziv za bo
ljše slovenske gorske tekače. »Če 
bi na trasi organizirali tekmo, bi 
se ob konkurenci seveda moj čas 
lahko precej izboljšal,« pravi ne
kdanji državni prvak v maratonu, 
ki se pripravlja za nadaljevanje se
zone in ljubljanski maraton.

DAMIJAN RIFL 
Foto: Andrej Žalar, Marko 

Gradišek, Damijan Rifl

Maraton Alpe Scott privabil 
nad 500 kolesarjev

Sončna nedelja je kljub visGkim temperaturam v Kamnik na start 
Maratona Alpe Scott privabila kar 503 kolesarje. Udeleženci drugega 
rekreativnega maratona so se tako spoprijeli s 131 kilometrov dolgo 
progo okoli Kamniško Savinjskih Alp, najhitreje pa je v cilj v središču 
Kamnika s časom 3 ure in 47 minut pripeljal Matej Stare. Med žen
skami je prvo mesto pripadlo Tjaši Rutar.

Maraton vsekakor velja za enega najtežjih pri nas, saj na svoji poti 
naredi blizu 2000 metrov višinske razlike, obide 11 občin, del poti pa 
poteka tudi po sosednji avstrijski Koroški. Največji zalogaj ter hkrati 
izziv za udeležence predstavljajo gorski prelazi Jezerski vrh, Pavličevo 
sedlo in Črnivec.

»Proga je atraktivna, nekoliko lažje pa jo je bilo prevoziti turistično, 
ker sem si lahko privoščila počitek ali dva več,« je na cilju komentirala 
Tjaša Rutar, najhitrejša med ženskami. Jure Robič, ki se je maratona 
udeležil že drugo leto, je dodal: »Super trasa, ki je selektivna, krasno 
vzdušje, drugo leto se zagotovo vidimo.«

Udeležence so na pot pospremili starodobni kolesarji ter tako po
skrbeli za nekoliko drugačen začetek maratona. S pestrim dodatnim 
programom je bilo poskrbljeno tudi za obiskovalce prireditve, ki so 
si v starem delu Kamnika lahko ogledali razstavo starodobnih koles 
ali pa se podali na voden ogled mesta.

Organizatorjem, Kolesarskemu društvu Alpe iz Kamnika, je uspelo 
s finančno in logistično podporo Občine Kamnik spraviti pod streho 
drugi maraton, pozitivni odzivi kolesarjev pa pričajo o tem, da je le-ta 
zadostil tudi željam in pričakovanjem udeležencev.

Ob tem pa ostaja tudi ideja o povezovanju dežel okoli Kamniško 
Savinjskih Alp ter želja, da omenjena trasa z leti postane priljubljena 
kolesarska tura, namenjena dnevnim ali večdnevnim izletom.

»Z udeležbo smo vsekakor zadovoljni ter prepričani, da bo maraton 
kljub svoji zahtevnosti privabljal z leta v leto več rekreativnih kolesar
jev,« je dodal Janez Jarm, vodja maratona. Čudoviti razgledi na alpske 
doline v osrčju gora so vsekakor vredni vsakega truda.

Najhitrejši trije (z leve proti desni: Andrej Marolt Helešič, Matej Stare, 
Jure Kocjan).
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Poroke v Upravni enoti Kamnik
V matični knjigi Upravne enote Kamnik je v zadnjih mesecih zabeleženo veliko 
število sklenjenih zakonskih zvez, kar je spodbuden podatek za prihodnost našega, 
sicer malega slovenskega naroda. Na željo naših bralcev, ki ste že pogrešali »rubriko« 
o porokah, tokrat objavljamo kar obsežne, verjamem, da zanimive in zgodovinske 
podatke za pomladno poletne mesece letošnjega leta.

V JUNUU SO SE POROČILI:
- MARC MATJAŽ, Ljubljana, Linhartova c. 26, star 26 let in 
TEŽAK BLANKA, Kamnik, Kranjska c. 4D, stara 23 let
- RAJTERIČ MATEJ, Vodice, Kamniška c. 69, star 29 let in 
GERBEC MARIJA, Tunjice 42, stara 23 let
-JERMAN UROŠ, Trzin, Kidričeva ulica 13B, star 26 let in 
BIRSA MAJA, Šempeter pri Gorici, Markova pot 1, stara 28 let
- TRAVNIK TILEN, Kamnik, Na jasi 6, star 27 let in 
KOTNIK NINA, Gozd Martuljek, Zgornje Rute 110, stara 27 let
- KUNSTELJ PETER, Ljubljana, Zalaznikova ulica 20, star 28 let in 
PODLOGAR ANA, Škofljica, Albrehtova ulica 63, stara 24 let
- PREŠEREN PRIMOŽ, Zgornje Stranje 45, star 29 let in 
ŠKODNIK ZDENKA, Zgornje Stranje 45, stara 30 let
- ŠTIRN EMIL, Zgornji Motnik 18B, star 29 let in 
PFEIFER KARMEN, Zgornji Motnik 18B, stara 31 let
- ROŽAC GREGA, Ljubljana, Ulica bratov Učakar 64, star 34 let in 
OCEPEK KLAVDIJA, Mengeš, Balantičeva ulica 9, stara 27 let
- SAVANOVIČ UROŠ, Gradišče nad Pijavo Gorico 18, star 28 let in 
BORAK DEJANA, Kamnik, Usnjarska c. 10, stara 28 let
- POLIČNIK ROK, Godič 80E, star 30 let in 
MAJERIČ JOŽICA, Zgornja Voličina 72A, stara 33 let
- KOSEC ANTON, Liplje 3, star 29 let in 
TOMEC URŠKA, Podgorje 77A, stara 28 let
- ČEBULJ KRISTJAN, Kranj, Ulica Juleta Gabrovška 34, star 28 let in 
ŠUBIC TANJA, Srednje Brdo 21, stara 27 let
- KOKALJ DOMEN, Vnanje Gorice, Podpeška c. 166, star 32 let in 
KEBER MAJA, Ljubljana, Kraška ulica 36 let
-LAVRIČ MATEJ, Male Lašče 37, star 25 let in 
MLAKAR ŠPELA, Ljubljana, Krivec 36, stara 29 let
- ČEMERIKA ALEN, Ljubljana, Bratovševa ploščad 6, star 35 let in 
SOUVAN MAJA, Rašica 24, stara 31 let
- KOSI GREGOR, Maribor, Smetanova ulica 40, star 32 let in 
MAGDIČ SANJA, Maribor, Smetanova ulica 40, stara 30 let
- VREČAR ALEŠ, Ljubljana, Cesta Dolomitskega odreda 26A, star 33 let in 
NUHANOV1Č ALMA, Ljubljana, Vojkova c. 91, stara 30 let
- ISTENIČ JANEZ, Ljubljana, Ulica Marije Hvaličeve 13, star 36 let in 
GODICELJ MARIJA, Kamnik, Ljubljanska c. 84, stara 36 let
- KEPIC MATEJ, Zalog pri Cerkljah 95, star 33 let in 
BARLE NATAŠA, Nasovče 9A, stara 26 let
- HRIBAR PETER, Snovik 2B, star 28 let in 
GERBEC VANDA Pšajnovica 8, stara 23 let
- DERMASTIJA PETER, Črna pri Kamniku 15, star 30 let in KUNAVER 
ANKA, Ljubljana, Gregorčičeva ulica 21, stara 27 let
- GABRUČ MIHA, Ljubljana, Linhartova c. 62, star 29 let in 
JERMAN JANJA, Špodnje Gameljne 4A, stara 35 let
- CERAR MARTIN, Spodnje Koseze 5, star 25 let in 
KONJAR KATARINA, Repnje 15, stara 25 let
- FERME ANDREJ, Komenda, Kranjska pot 7, star 30 let in 
ŠTUPAR MARGARETA, Komenda, Kranjska pot 7, stara 29 let
- VEHAR MIHA, Podpeč 84, star 30 let in
SIMERL NATAŠA Ljubljana, Kvedrova cesta 3, stara 33 let
- HERM AN MATIC, Vinje 68, star 27 let in
TOMŠIČ ANA, Ljubljana, Uršičev štradon 24A, stara 27 let
- PUST TINE, Ljubljana, Kraška ulica 25, star 29 let in 
MEDVEŠČEK TINA, Ljubljana, Kraška ulica 25, stara 29 let

V MAJU SO SE POROČILI
-JERIC BORUT, Mengeš, Ropretova c. 13, star 30 let in ŠOLAR BARBARA, 
Škofja Loka, Stara Loka 7, stara 29 let
- SEKAČ ALEŠ, Ljubljana, Maroltova ulica 3 , star 28 let in 
JENSTERLE ALENKA, Srednje Gameljne 33G, stara 281et
- DE JONG RONALD ANTHONIUS, Nizozemska, star 39 let in 
BIZJAK SAŠA, Nizozemska, stara 31 let
- FERNANDEZ DELGADO ALEX SHANTARI, Peru, star 32 let in

OSTAŠEVSKI NINA, Ljubljana, Trebinjska ulica 13, stara 31 let
- STRGAR MATEVŽ, Škofljica, Primčeva ulica 10A, star 27 let in 
KERN MARJANA, Nasovče 31, stara 26 let
- SIMČIČ BLAŽ, Križ 3C, star 27 let in 
VOLDRIH TANJA, Križ 3C, stara 23 let
- PREZELJ JURE, Podgorje 59, star 28 let in 
LOČNIKAR MATEJA Podgorje 59, stara 26 let
- PIRC ANTON, Rodica, Slomškova ulica 23A star 27 let in 
BREGANT ALENKA, Ljubljana, Polje, cesta XXXIV 3, stara 29 let
- LIČEN PETER, Ljubljana, Prušnikova ulica 64, stara 32 let in 
PALAŠEK ŽARANA, Ljubljana, Prušnikova ulica 64, stara 29 let
- PADEN ZDRAVKO, Kamnik, Ljubljanska c. 4D, star 28 let in 
BAŠIČ SANJA, Kamnik, Ljubljanska c. 4D, stara 30 let
- ZUPAN MATIC, Podboršt pri Komendi 10, star 25 let in 
FERJUC RENATA, Gmajnica 124, stara 21 let
- CENTA LUKA, Rodica, Jarčeva ulica 20, star 35 let in 
BUTALA MARJANA, Rodica, Jarčeva ulica 20, stara 32 let
- RAKEF PRIMOŽ, Ljubljana, Bohinjčeva ulica 7, star 27 let in 
MARAŽ ŠPELA, Ljubljana, Bohinjčeva ulica 7, stara 27 let
- BANIČ ALJOŠA, Šmarca, Kamniška c. 87, star 25 let in 
AJDOVEC JOŽICA, Oševek 7A, stara 25 let.
- PRTVERŠEK LUKA, Ljubljana, Celjska ulica 31, star 29 let in 
ARZENŠEK ANINA, Ljubljana, Trubarjeva c. 70, stara 27 let
- GOSTINČAR ROBERT, Kamnik, Novi trg 21, star 26 let in 
KOVAČIČ DANICA, Godič 16A, stara 21 let
- SITAR ANDREJ, Ljubljana, Preloge 41, star 27 let in 
GORIŠEK ALENA, Ljubljana, Vodnikovo naselje 57, stara 30 let
- ADROVIČ ALEN, Trzin, Motnica 1, star 32 let in 
NINIČ MIRJANA, Kamnik, Zikova ulica 1, stara 24 let
- BOKAVŠEK JAKA, Ljubljana, Beblerjev trg 9, star 30 let in 
VIRANT SAŠA, Ljubljana, Jakčeva ulica 40, stara 30 let
- SLAPAR DUŠAN, Poreber 9, star 30 let in 
ŠKULJ MARJANA, Poreber 9, stara 23 let
- ZARNIK SIMON, Suhadole 59A, star 27 let in 
KRISTAN PETRA, Kamnik, Groharjeva uUca 18, stara 25 let 
-JEZA MARKO, Vodice, Vogljanska c. 24, star 32 let in 
MEDVEŠ ALENKA, Brezovica, Jezero 116, stara 29 let
-VUKIČ BOŠTJAN, Ljubljana, Cesta Ceneta Stuparja 151, star 26 letin 
ROZINA SIMONA, Ljubljana, Cesta Ceneta Štoparja 151, stara 28 let
- SMOLNIKAR DAVID, Vir, Bukovčeva ulica 23A, star 30 let in 
ŠTRUKELJ URŠKA, Vir, Bukovčeva ulica 23A, stara 28 let
- ŠTAUSIŽTOK, Maribor, Vrazova uhca 48, star 35 let in 
TURK TINA, Maribor, Antoličičeva ulica 12, stara 27 let

V APRILU SO SE POROČILI:
- KOLMANČIČ JANEZ, Ljubljana, Cesta v Šmartno 21, star 31 let, in 
CERAR TEJA, Sidraž 5, stara 24 let
HAFNER MATIJA, ŽabnicaSl, star 27 let, in PAVŠELJ ANJA, Ljubljana, Bri
lejeva ulica 9, stara 24 let
LUŽAIČ MILAN, Ljubljana, Pot k Savi 29, star 52 let, in KURMAZ LYUD- 
MYLA, Ukrajina, Bela Cerkev, stara 25 let
- ČEBULJ VILJEM, Vopovlje 16, star 24 let, in 
TERAN MOJCA, Nasovče 17, stara 24 let
GOMZI ALEŠ, Ljubljana, Topniška ulica 19, star 27 let, in PREVC KATJA, 
Ljubljana, Rožna dolina, cesta V 36, stara 26 let
PEJKOVIČ IVAN, Ljubljana, Molniške čete 5, star 28 let, in ROZINA KAT- 
JUŠA, Ljubljana, Kantetova ulica 93, stara 30 let
KOMATARUROŠ, Reteče 125, star 32 let, in ŠTRAJHAR SIMONA, Kamnik, 
Bevkova uhca 28, stara 32 let
ZORE JANEZ, Kamnik, Medvedova ulica 44, star 31 let, in SPRUK KATA
RINA, Mekinje, Cesta dr. Tineta Zajca 16 B, stara 29 let
- VIDIC IGOR, Kamnik, Klavčičeva uhca 10, star 34 let, in 
SAJOVIC TINA, Kamnik, Klavčičeva uhca 10, stara 28 let
V MARCU SO SE POROČILI:
MIJOVSKI DEJAN, Makedonija, Skopje, star 32 let, in BOŽIČ MOJCA, Ljub 
ljana, Jamova cesta 70, stara 37 let
MARIČ ZORAN, Srbija, Beograd, star 37 let, in PEČOVNIK MARIJA, Kam
nik, Ljubljanska cesta 33 A, stara 29 let
PLEVEL VIKTOR, Klanec 9, star 35 let, in ČAUŠEVIČ MERIMA, Kamnik, 
Klavčičeva uhca 4, stara 31 let
MUBI MATJAŽ, Kranj, Kriška uhca 18, star 27 let, in KOSANOVIČ MONI
KA, Kamnik, Steletova cesta 8 A, stara 30 let

Uspešno zaključena četrta 
sezona orientalskega plesa 
v Kuod Bayani

V nedeljo, 22. junija, se je v 
Domu kulture v Kamniku odvijala 
redna letna plesna produkcija ori
entalskih plesov Kulturno - umet
niškega orientalskega društva 
(KUOD) Bayani.

Letos je bila predstavitev rezul
tatov preteklega šolskega leta še 
posebej uspešna, saj so dekleta 
dvorano napolnila kar dvakrat. 
Na odru se je v dobri uri progra
ma predstavilo kar 70 plesalk ori
entalskega plesa, ki se ga različno 
dolgo (od enega do štirih let) učijo 
v okviru plesne šole KUOD Bayani. 
Paša za oči so bili predvsem barviti 
kostumi in pestrost plesnih stilov, 
obiskovalci pa so uživali tudi v raz
novrstnem glasbenem izboru, ki je 
prispeval k odličnem vzdušju.

Nataša Kočar, Manca Pavli, Tanja 
Potočnik in Julia Tomšič so učitelji
ce, ki predstavljajo temelje društva 
KUOD Bayani, eno izmed redkih 
plesnih društev v Sloveniji, ki se 
lahko pohvali, da imajo učiteljice 
z mednarodnim certifikatom za 
poučevanje orientalskih plesov. 
Novo plesno sezono bodo začeli 
konec septembra, obljubljajo pa

kopico novosti, kot so joga za 
plesalke, orientalski ples za otro
ke, boilywood - ples iz indijskih 
filmov, idr.

Dobrohotni vplivi 
orientalskega plesa na 
počutje

Že dolgo so znani dobrohot
ni vplivi orientalskega plesa na 
splošno fizično, pa tudi psihično 
počutje žensk. Orientalski ples na
mreč poudarja pravilno držo tele
sa s spodvito medenico in ravnim 
hrbtom, kar predvsem razbremeni 
križ in bolečine v spodnjem delu 
hrbta. Mehki, valujoči gibi telesa 
oblikujejo postavo in pomagajo 
sprostiti notranje napetosti, ki 
smo jim ljudje na delovnem mestu 
velikokrat podvrženi. Značilne je 
redna vadba izolacij posameznih 
delov telesa, ki poveča prožnost 
sklepov in omogoča pretok ener
gije skozi najbolj skrite dele tele
sa. Na dobro psihično počutje pa 
vpliva ples in glasba ter druženje v 
skupini, iz katerega nastanejo tudi 
nova prijateljstva.

RAČUNOVODSKE MI BOJ" d.o.o.
STORITVE Kamnik, Zikova ul. k

za podjetja, društva, s.p. tel.: 01/831-45-15. 031/305-451

PRVI MESEC BREZPLAČNO!

51 Center tehnike in gradnje Črnuče
Pot k sejmišču 32, Ljubljana - Črnuče, tel.: 01/560 61 00

OB NAKUPU
HLADILNIKA VAM TEGA 
TUDI BREZPLAČNO 
NAPOLNIMO*!

Mercator mj'boljšisosed tudi v 5i Tehnika
*0b nakupu hladilnika, višjega od 85 cm, v prodajalnah M Tehnika, vam le-tega tudi brezplačno napolnimo z 
izbranimi izdelki naših dobaviteljev.

Prejeli boste knjižico s kuponi za: 24 plastenk Pepsi (0,5 l), 2 x čajna salama Mip (1/2), 1 x sir Luka (cca. 280 g), 
5 x sirotkin napitek Svit, rdeče grozdje (0,5 l), 5 x sirotkin napitek Svit, rdeča pomaranča (0,5 l), 1 x zlati ananas 
(1 kos), 5 x fižol (3 x 150 g), 5 x koruza (3 x 150 g), 5 x grah (3 x 150 g), 4 x sveže mleko (11).

Kupone lahko unovčite v vseh živilskih prodajalnah Mercator, razen franšiznih, najkasneje do 19. 8. 2008. 
Dodatne informacije lahko preverite v vseh prodajalnah M Tehnika in na www.mercator.si ter na brezplačni 
telefonski številki 080 20 80.

V sodelovanju z: vtflBIS, J^JIB
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Tudi Motničani to poletje 
igrajo odbojko na mivki

Zagnani člani Športnega 
društva Motnik so se v vročih 
junijskih dneh prvič zapodili 
za žogo na novem odbojkar
skem igrišču, ki je zgrajen 
poleg asfaltnega in travnate
ga igrišča pri soli v Motniku.

Kot je povedal predsednik 
ŠD Motnik Marjan Sempri- 
možnik, je igrišče pomembna 
pridobitev za sam kraj Motnik, 
kot tudi za njegovo širšo okoli
co, saj se v večernih urah zbere 
na celotnem športnem parku v 
Motniku preko 30 otrok in mla
dih, ki z različnimi aktivnostmi 
krepijo športni duh. Prav zato 
so tudi na odbojkarske igrišču 
uredili razsvetljavo, ki tudi v 
večerih zagotavlja možnost ig
ranja. Kompletna investicija 
izgradnje je presegala 15.000 
evrov, zato je društvo hvalež
no vsem sponzorjem in dona
torjem, še posebno občini Kam
nik, ki so prispevali sredstva za 
ureditev težko pričakovanega

igrišča. Seveda pa se predsednik 
še posebej zahvaljuje krajanom 
in članom društva, ki so marsika
tero uro prostega časa namenili 
ureditvi igrišča.

Zagotovo je ŠD Motnik tisto 
društvo, ki daje kraju poseben 
čar. Skoraj ne mine mesec, da 
v kraju ne bi bilo dogodka, ka
terega je organizator športno 
društvo. Še posebej so ponosni, 
da so v zimskih mesecih po
novno pričeli z igranjem na
miznega tenisa, saj so s pomo
čjo priznanega trenerja uspešno 
izpeljali šest mesečne treninge 
namiznega tenisa za otroke od 5. 
do 15. leta. Opaziti je, da kljub 
dobi računalništva zanimanje za 
ta dvoranski šport še ni zamrlo, 
saj se je treningov udeleževalo 
preko 15 otrok iz različnih kra
jev naše občine.

Da pa v društvo prostor 
najdejo tudi starejši, poskr
bi pohodniška sekcija, ki pod 
okriljem Jožeta in Iva vsak mesec

organizira pohod. Predsednik 
Semprimožnik je poudaril, da so 
prav pohodi tisti, ki združujejo 
staro in mlado, saj se tradicional
nega pohoda za 1. maj udeleži 
preko 250 udeležencev iz cele 
Slovenije. Poseben čar pohoda 
je zaključek na meji s Štajersko, 
tako da hi potrebno posebej 
poudarjati, da društvo odlično 
sodeluje tudi z drugimi društvi 
v sosednjih občinah. Seveda pa 
ne smemo pozabiti pomladne 
nogometne lige, ki se v me
secu maju in juniju odvija na 
asfaltnem igrišču. Letos je bila 
udeležba rekordna tako po šte
vilu ekip, kot tudi po trajanju. 
Kar šest petkov od 18. do 24. 
ure so se na igrišču v Motniku 
za zmago potegovale ekipe iz 
štirih občin. Seveda je bila kam
niška občina najbolje zastopana, 
zmagala pa je ekipa iz Trojan - 
občina Lukovica, tako da se je 
ponovno izkazalo, da šport ne 
pozna občinskih meja, kar za
gnani v ŠD Motnik prav gotovo 
dokazujejo.

Na koncu je predsednik Mar
jan Semprimožnik poudaril, da 
društvo že stremi za novimi izzi
vi, na prvem mestu je postavitev 
lesene brunarice pri igrišču, ki 
bi služila kot shramba za šport
ne rekvizite, delno pa tudi kot 
večnamenski prostor za športe 
prireditve. To je samo vodilni 
projekt, in glede na dosedanje 
uspehe, ga bodo prav gotovo 
uspešno izpeljali.

Na koncu čestitke Športnemu 
društvu Motnik, saj prav v teh 
mesecih praznujejo dvanajsto 
leto delovanja.

V.Ž.

Kaj sodi v potovalno lekarno?
Ko se odpravljamo na počitni

ce ali potovanje, je sestavni del 
prtljage tudi potovalna lekarna, 
v katero poleg osnovnih sredstev 
prve pomoči sodijo tudi zdravila 
in drugi pripravki, ki lahko olaj
šajo, morebitne težave na poti. 
Izberemo jih glede na: starost in 
zdravstveno stanje, način in tra
janje potovanja ter kraj potova
nja, razvitost zdravstvene službe 
in dostopnost medicinske oskrbe 
na kraju počitniške destinacije.

Uporabnike zdravil in drugih 
pripomočkov v zvezi s potovanji 
lahko razdelimo v dve skupini, in 
sicer turiste in popotnike. Pri tem 
je tveganje za nastanek zdrav
stvenih težav in tudi njihovo ob
vladovanje na samem potovanju 
pri popotnikih bistveno večje.

Potovalna lekarna naj vklju
čuje naslednja zdravila in pri
pravke:

Varovalne pripravke za son
čenje s primernim zaščitnim 
faktorjem, pripravke za nego

po sončenju in za lajšanje težav 
pri sončnih ali drugih opeklinah, 
sredstva za zaščito pred piki ko
marjev, klopov in drugih insek
tov ter pripravke za odpravljanje 
težav po piku, osnovna sredstva 
za prvo pomoč, zdravila, ki vam 
jih predpiše vaš osebni zdravnik 
in jih morate redno jemati, zdra
vila za samozdravljenje manjših 
zdravstvenih težav ter veljavno 
kartica zdravstvenega zavarova
nja ali zdravstveno zavarovanje 
za tujino.

Kljub temu, da ima koža spo
sobnost, da se ščiti sama, saj tvori 
kožni pigment melanin, ki se za
držuje v zgornjih plasteh in pre
prečuje prodiranje UV žarkov v 
globlje plasti kože, potrebujemo 
še dodatno zaščito pred sončnimi 
žarki. Zaščitni faktor (ZF) kreme 
izbiramo glede na tip kože. Po
meni kolikokrat dlje smo lahko 
izpostavljeni soncu, ne da bi 
nas opeklo in pomeni le zaščito 
pred UV-B sevanjem. Pri izbiri

mestne lekarne

Dežurni lekarni
LEKARNA DOMŽALE: soboto, nedelja in prazniki od 17.00 do 20.00 

LEKARNA KAMNIK: nedeljo in prazniki od 9.00 do 12.00

www.mestnelekarne.si

pazimo, da izdelek vsebuje tudi 
UV-A filtre, ki še dodatno ščiti
jo kožo. Ko odidemo na sonce, 
moramo upoštevati pravila so
nčenja: s sončenjem pričnemo 
postopoma, izdelek s primernim 
zaščitnim faktorjem nanesemo 
na kožo najmanj 30 minut pred 
sončenjem, v začetku uporab
ljamo visok zaščitni faktor, iz
ogibamo se soncu med 11. in 16. 
uro, uporabljamo vodoobstojne 
in fotostabilne izdelke, nosimo 
kvalitetna zaščitna sončna očala 
in pokrivalo, po sončenju pa se 
namažemo s hladilno in hranilno 
kremo.

V zadnjem času so v porastu 
tudi alergije na sonce. Koža po
stane rdeča, srbeča, nastajajo 
zatrdline, mehurčki in mozoljčki. 
Da bi se temu izognili, je najbolje 
uporabljati izdelke, namenjene 
občutljivi koži. Priporočamo jih 
tudi osebam, ki jemljejo različna 
zdravila, saj zdravila lahko pov
zročajo fotosenzibilizacijo kože, 
kar pomeni večjo občutljivost 
na sončne žarke. Če do preob- 
čutljivostne reakcije kljub temu 
pride, pa se lahko namažemo s 
kremami proti srbenju in pikom. 
V hujših primerih (otekline, mo
čno srbenje, prizadeta je večja 
površina kože) lahko uporabimo 
tudi antihistamintiki v obliki ta
blet.

Še posebno pomembna je za
ščita otrok pred sončnimi ope
klinami. Otroška koža še nima 
popolnoma razvitega lastnega 
zaščitnega sistema zato se težje 
ščiti sama. Pri otrocih moramo 
uporabljajati pripravke, ki so na
menjeni izključno otrokom. Vse
bujejo namreč mikropigmente, 
ki se zadržujejo na površini kože, 
zato ne pride do fototoksičnih in 
alergičnih reakcij kože.

Običajno prve zdravstvene na
svete glede potovanj v tropske 
in subtropske kraje popotniki in 
turisti dobijo pri turistični agen
ciji, ki potovanje organizira. V 
praksi seje izkazalo, da ti nasve
ti niso vedno skladni s strokov
nimi medicinskimi doktrinami. 
Zato je tudi v zvezi s tovrstnim 
svetovanjem vloga lekarniškega 
farmacevta izjemnega pomena, 
saj se turisti in popotniki oglasijo 
tudi v lekarnah, da bi se oskrbel 
z zdravili na recept in za samo
zdravljenje, in drugimi izdelki.

ALENKA URŠIČ mag. farm.

SEKCIJA KOZMETIČARJEV 
OOZ KAMNIK

Kozmetični tehnik 
je obrtni poklic

Območna obrtno - podjetniška 
zbornica Kamnik ima v svoji se
stavi sekcije, ki uspešno delujejo 
na različnih področjih. V pre
teklem letu je bila ustanovljena 
sekcija kozmetičarjev, ki je v svoj 
program dela vključila aktivno
sti različnih oblik izobraževanja, 
med drugim tudi predstavitev po
klica kozmetičarke.

Obrtni poklici žal v preteklo
sti niso imeli zadostnega vpisa, 
nekateri oddelki v šolah so bili 
ukinjeni, usmeritev učencev je 
v pretežnem merilu še vedno v 
družboslovne poklice. Kozme
tični tehnik je obrtni poklic, ki 
sicer ni deficitarni, kot je npr. 
natakar, kuhar, mizar, avtoličar, 
kovinar, itd., je pa vsekakor po
klic, ki omogoča predvsem učen
kam možnost zaposlitve ter tudi 
samozaposlitve - podjetništvo.

Pogoji za pridobivanje ustrez
nih dovoljenj za samostojno 
opravljanje dejavnosti so z novo 
obrtno zakonodajo spremenjeni 
in milejši kot pred letom 2008. 
Zadostuje le ustrezna izobrazba 
(nekatere dejavnosti se lahko 
opravljajo tudi brez posebne iz
obrazbe) ter primeren prostor, 
za katerega je potrebno pridobiti 
uporabno dovoljenje.

Pravilna usmeritev učencev v 
poklic je težka odločitev, vseka
kor pa terja ob pomoči staršev 
razmislek za obrtni poklic z jas
nim ciljem, da obstoji možnost 
zaslužka za preživetje. Prav za 
lažjo odločitev so kozmetičarke 
povabile k sodelovanju Osnovne 
šole v Kamniku in Komendi in 
prijazno, tako kot v preteklosti, 
se je odzvala OŠ Šmartno. V šoli je 
bil postavljen »kozmetični salon«, 
kjer so kozmetičarke Barbara Vav
petič - Studio Modrin iz Podgorja, 
Nataša Ivanko - kozmetični salon 
Metropolis iz Kamnika ter Nika 
Tratnik - kozmetični salon Nika 
iz Kamnika, predstavile poklic 
kozmetičarke. V predstavitvi so 
bile zajete teme osebne higiene, 
nevarnosti prekomernega sonče
nja, nege kože v času pubertete, 
masaža obraza, ličenje ter mani- 
kura. Sledil je praktični prikaz 
na učenkah, ki so se z navduše
njem in zanimanjem prepustile 
strokovnim rokam kozmetičark. 
Članice sekcije kozmetičarjev 
OOZ Kamnik namreč sledijo za
povedim, da je mladost najlepša 
v svoji naravni lepoti, kar kažejo 
tudi trendi v ličenju, le drobni do
datki naredijo svoj čar.

Irena Tonin 
Sekretarka OOZ Kamnik

V centru mesta 
smo pred občinsko 
hišo spoznali za
nimivo družino iz 
daljne Sirije iz me
sta Damask. Rami 
Murad, mojster ori
entalske kuhinje, 
je povedal, da so z 
ženo Rihab Hafian 
in sinom Muham- 
madom pred dvema 
letoma prišli v Slo
venijo in Kamnik. 
Dela pri bratrancu 
Hasibu Kaddouri v 
kamniškem lokalu 
arabskih specialitet 
Falafel in že kar do
bro razume sloven
sko, sporazumeva pa se tudi v angleškem jeziku in seveda z rokami in 
širokim nasmeškom.

Družinica se je pred časom povečala za dvojčka z imenoma Vouseef 
in Tsnim. Komaj 14-dnevna sta ju ponosna starša, še zlasti nasmejana in 
dobre volje je bila mamica, popeljala na prvi »sprehod« po mestu.

NE LOTEVAJTE 
SE SAMI NEVARNIH 
VIŠINSKIH DEL, saj kaj 
hitro lahko pride do 
poškodbe ali še česa 
hujšega! To delo naj 
opravi za to usposob
ljen mojster, vešč var
nega dela na višini. 
Pred dnevi je na No
vem trgu Radivoj Nad- 
vešnik iz Stranj obža- 
goval visok, star oreh 
s trohnelimi vejami, ki 
ga je načel zob časa.

Radivoja poznamo 
kot dolgoletnega al
pinista in gorskega 
vodnika, od lanskega 
aprila pa je tudi načel
nik Gorske reševalne 
službe Kamnik.

VERA MEJAČ

Tomšičeva 17, Kamnik, tel. 83 91 888
vam nudi po ugodnih cenah:

POLETNI PROGRAM: PVC MIZE, STOLE, senčnike,
ventilatorje za hlajenje, ležalnike, blazine, cevi in priključke za 
vodo, zalivalke, lesene lestve, PVC korita in lončke za rože,...
barve, lake, gašeno apno, pipe Armal, posodo, porcelan, vse vrste gospo
dinjskih aparatov, sušilce za perilo, PVC prte za mize, KOLESA in še in še
... tudi šivanke, elastike, sukance!

V akciji: LIKALNE MIZE
Vse za vlaganje: kozarci od 0,5 do 51, pokrovčki, 
lonci - veliki, pasterizator za vkuhavanje, sušilci za sadje.
Velika izbira aranžiranih daril. DARILNI BONI

Odprto od 7h do 19h, sobota od 8h do 12h

Ponudba velja za omejeno število vozil in modelov.
V akciji so vozila Variš, Auris, Corolla Verso Sol, Avensls ter RAV 4. Ponudba za finančni leasing: 50 % takoj, 50 % čez 1 leto 
(stroški odobritve znašajo 1,5 % (z DDV) od maloprodajne cene vozila. EOM na dan 12. 05. 2008 znaša 3,0983 %. EOM se 
spremeni, če se spremenijo elementi izračuna) ali za finančni leasing SO % takoj, 25 % čez eno ieto in 25 % čez dve leti (stroški 
odobritve znašajo 1,5 % (z DDV) od maloprodajne cene vozila; EOM na dan 12. 05. 2008 znaša 2,0573 %. EOM sc spremeni, 
če se spremenijo elementi izračuna).

M

www.aclovse.si TO DAV TOMORROVV TOVOTA

LOVŠE Cesta Staneta Žagarja 65b, 4000 Kranj, 04/280-9000 
jarška cesta 11, 1230 Domžale, 01/729-9000
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PRILAGODLJIV PROSTOREN

IZNAJDLJIV

Si TiP ZA TePeE ALi NiSi?
Če ceniš prostornost, prilagodljivost, domiselno zasnovano množico odlagalnih 
prostorov , možnost izbire med petimi različnimi motorji ter vozne lastnosti, ki se 
lahko merijo s sodobnimi kombilimuzinami. potem je odgovor preprost: Seveda si 
pravi. Novi Partner Tepee je prostornejši in udobnejši od predhodnika ter prinaša 
toliko svežine nenavadnih, a uporabnih rešitev, da bi jih le stežka predstavili v enem 
oglasu. Še najbolje bo. da si ga ogledaš in preizkusiš v najbližjem Peugetovem salonu.

PEUGEOT priporoča TOTAL
Oprem,i navedena v oglasu je lahko opdj?ki ali serijska, odvisno od nivoja'opi-eme. Partner Tepee - poraba goriva (kombiniran način vovnje. lAIOO km): 5,6 - 8.2; (g^f 
nate pooblaščene prodajalec zato. se glede priprave konkretne ponudbe obrnite na njih.-

-

140 otrok na gasilskem Dolgo in vroče poletje - tudi
na SKK

Naši mladi gasilci - nogometaši z medaljami.

Na travnatem vrhpoljskem športnem igrišču je na 
prvi poletni dan, 21. junija, v organizaciji GZ Kamnik 
in PGD Nevlje potekal gasilski nogometni turnir, že 
četrti zapored. Turnirja se je udeležilo kar 140 otrok 
in 20 mentorjev iz 11-ih društev GZ Kamnik in GZ 
Komenda: PGD Nevlje, PGD Sela, PGD Srednja vas, 
PGD Šmartno, PGD Zg. Tuhinj, PGD Motnik, PGD 
Gozd, PGD Kamnik, PGD Tunjice PGD Križ in PGD 
Komenda.

Kar 140 tekmovalcev se je udeležilo našega nogo
metnega turnirja, kar pomeni, da je ponovno padel 
rekord v številu udeležencev. Organizatorji smo tega 
zelo veseli, k tako veliki in pisani udeležbi pa je ver
jetno botrovalo tudi evropsko prvenstvo v nogome
tu, ki je takrat potekala v Avstriji in Švici ter seveda 
dejstvo, da se naši mladi gasilci z velikim veseljem 
srečujejo in udeležujejo športnih tekmovanj. Turnir 
je potekal nemoteno od 9- do 13- ure, ko so bili znani 
že vsi rezultati in takrat se je začela podelitev medalj 
za prvo, drugo in tretje mesto v svojih kategorijah. 
Prav tako je bil podeljen tudi prehodni pokal naj
bolje uvrščenemu gasilkemu društvu v skupnem 
seštevku.

Rezultati:
Pionirke (6-11 let):
1. mesto: PGD Gozd (Sandra Humar, Nika Petek, Zala Ri- 
fel), 2. mesto: PGD Komenda (Martina Smolnikar, Lucija 
Pavlinič, Nina Kern), 3- mesto: žal ni bilo ekipe

Pionirji (6-11 let):
1. mesto: PGD Komenda (Jan Špenko, Matic Smrekar, 
Tadej Pogačar, Gašper Hafner), 2. mesto: PGD Nevlje 
(Jan Mohar, Žiga Hribar, Matevž Planko), 3- mesto: 
PGD Nevlje (Jan Spruk, Klemen Kotnik, Luka Baloh, 
Gregor Poljanšek)
Mladinke (12-16 let):
1. mesto: PGD Komenda (Klara Zadrgal, Nataša Petek, 
Lara Škafar), 2. mesto: PGD Komenda (Karmen Petek, 
Nina Bricelj, Urška Kepic), 3- mesto: PGD Gozd (Katja 
Spruk, Kristina Golob, Anja Pirc)
Mladinci (12-16 let):
1. mesto: PGD Zg. Tuhinj (Žiga Voljkar, Blaž Drčar, Aljaž 
Bajde), 2. mesto: PGD Gozd (Grega Petek, Martin Abu- 
nar, Anže Šorn), 3- mesto: PGD Šmartno (Luka Vrankar, 
Urban Hribar, Urban Simeunovič, Tomaž Oražem) 

PREHODNI POKAL: PGD KOMENDA 
Travnato nogometno igrišče na Vrhpolju so skrbno 

pripravili člani mladega kolektiva PGD Nevlje oziroma 
člani hokejskega kluba Vrhpolje in poskrbeli, da je tur
nir nemoteno potekal. Kljub izredno slabemu stanju 
igrišča jim je uspelo brezhibno pripraviti 3 mala trav
nata igrišča za mali nogomet. Zagnani in motivirani 
člani HK Vrhpolje se namreč že nekaj časa trudijo z 
vzdrževanjem vrhpoljskega igrišča, ki bi bil brez nji
hovega dela danes v dosti bolj žalostnem stanju, kot 
je sicer. Prizadevajo si dobiti igrišče v upravljanje od 
Občine Kamnik, kar bi gotovo pomenilo dosti več po
zitivnih sprememb na že precej dotrajanem igrišču.

Mentor mladine PGD Nevlje 
Mitja Mihelič

OŠ 27. iulii

Ob koncu Šolskega leta

Tim se 
je raz
veselil 

osebnega 
računal
nika, ki 

so mu ga 
podarili 
iz Lions 

kluba 
Kamnik.

Dolgo in vroče poletje smo 
letos začeli v Aqualandu in 
na Kolpi. Tobogančki, drče in 
bazeni, veslanje ter namakanje 
- to je »tapravo« za ta letni čas. 
Kolpa je bila malce hladnejša kot 
ponavadi, vendar je s svojimi 17 
stopinjami prijetno hladila od 
sonca pregreta telesca. yeslanje 
v dvosedih je prijetna telovadba, 
Kolpa je mirna in počasi tekoča, 
le vsakih toliko je preseka kak 
jez, prek katerega je potrebno 
malce več poguma. Na tretjem 
jezu (od Žage navzdol) smo do
živeli tudi pravi pravcati brodo
lom, velika skala nam je prevrnila 
čoln, v reševalni akciji pasmo re
šili vse razen enih očal. Čez kak 
teden nam bo postal dogodek 
res smešen. Še rahlo pretresene 
je presenetila belouška, ki smo 
jo v klasičnem I-am-Steve slogu

tudi ujeli. Ko smo si jo ogledali 
z vseh strani, smo jo seveda ne
poškodovano vrnili v naravo. 
Imeli smo se res lepo. Kdor je 
zamudil premiero, bo imel julija 
in avgusta priložnost udeležbe 
na ponovitvah predstav. Prav v 
teh dneh se prva ŠKK morska od
prava pripravlja na teden Uma-

In kako poletje preživlja kamniška mladina?

J ?ikjfle,e!, Matjašič,
zame. ko pride. Mejea Plemeniti m Barbara Kuzma.

Mojca z Vrhpolj (FDV): Najlepše bo letos poleti na Krfu s ŠKK. Ko 
pridemo nazaj, me čakajo učenje, šport in rekreacija, na morje pa zopet 
skočim takoj, ko bo čas.

ga, v avgustovskem terminu pa je 
prost še en cel apartma, vabljeni. 
Klubsko življenje prek poletja za
radi obilice prostega časa pošte
no zaživi, o Aqualandih, Kolpah, 
kartingu, paintballu, bungeeju in 
podobnih izletih pa največ piše 
na www.studentski-klub.com. 
Poletje je, izkoristi ga!

Domen iz 
Jenkove 
(MF): Av
gusta in 
septembra 
bom v In
doneziji, s 
fakulteto 
na izob
raževanju 
o tropskih 
boleznih.
Pred. tem kanim poletje izko
ristiti čimbolj, zagotovo grem 
kaj na morje, na SKK odbojko, 
kolesarske izlete, pohode in po
dobno.

NA PRVENSTVU ZA MLADINSKI EVROPSKI POKAL V LOKOSTRELSTVU

Lokostrelec Klemen 
Štrajhar odličen v Španiji

Skozi vse šolsko leto smo pridno hodili v šolo 
in izvedeli veliko novega. Uspešno smo nastopa
li na tekmovanjih vseh vrst: športnih, matemati
čnih, družboslovnih, veseli šoli,... Seveda smo bili 
za to primerno nagrajeni.

Ob koncu šolskega leta smo za učitelje in star
še pripravili kratek kulturni program, kjer so 
nas učitelji razveselili s priznanji za naše uspe
he. Posebno presenečenje pa je doživel učenec 
Tim Smolnikar, ki mu je Lions klub za njegovo 
prizadevno delo v šoli in v želji za še boljše dose
žke in tudi lajšanje dela in učenja podaril osebni 
računalnik z vso pripadajočo opremo.

Vsem učiteljem ždimo lepe počitnice, da se 
jeseni spet vidimo pripravljeni na nove izzive.

Učenci OŠ 27. julij

Klemen Štrajhar, član Loko
strelskega kluba Kamnik, trenut
no spada med najboljše mlade 
slovenske lokostrelce v olimpij
skem loku. Pred skoraj petimi leti 
je pričel pod vodstvom trenerja 
Gregorja Končana spoznavati 
veščine lokostrelstva. Kmalu se 
je začel udeleževati prvih drž
avnih in šolskih tekem in sledil 
je prvi naslov državnega prvaka. 
Temu je sledilo še nekaj državnih 
rekordov v kategoriji mlajši de
čki. Kasneje je uspehe nadaljeval 
v kategoriji dečki, prav tako pa 
tudi obranil naslov državnega 
prvaka v dvorani in na prostem 
in naslov državnega prvaka slo
venskih osnovnih šol v kategoriji 
od 7.-9. razreda.

Pred časom je delo trenerja 
v LKK prevzel Matej Zupanc in 
prav na njegovo pobudo se je 
letos Klemen odločil, da bo začel

tekmovati za starostno skupino 
višje - za kadete. To mu je po
stavilo izziv, kajti v tej starostni 
skupini imajo najboljši možnost 
postati član slovenske državne 
reprezentance, ki najmanj dva
krat letno zastopa slovenske 
barve v tujini. In Klemen se je 4. 
maja letos na izbirni tekmi v Za
grebu z 2. mestom uspel uvrstiti 
v slovensko reprezentanco, ki je 
19. maja odpotovala v špansko 
mesto ob Atlantiku Punta Um- 
bria na prvo letošnje evropsko 
mladinsko prvenstvo. Po neko
liko slabših kvalifikacijah, ki jih 
je krojil močan veter, katerega 
večina tekmovalcev iz Evrope ni 
vajena, je Klemenu po zaklju
čnih dvobojih uspelo narediti 
preobrat in.se uvrstiti na odlično 
skupno 9. mesto, kar predstavlja 
po dolgih letih enega največjih 
dosežkov naših mladih loko
strelcev. Pred njim je še drugo 
prvenstvo za evropski mladinski

Klemen Štrajhar, odlično 9. mesto 
na evropskem mladinskem prven
stvu v Španiji.

pokal, ki bo potekalo v Gruziji ob 
Črnem morju, kamor bo skupaj s 
kolegi in kolegicami iz reprezen
tance odpotoval 13. julija.

V soboto, 25. maja, ko je naša 
mlada reprezentanca zaključe
vala tekmovanje v Španiji, je v 
Mariboru potekalo tekmovanje 
FITA slovenski pokal, katerega 
so se udeležili le trije Kamniča
ni: Mateja Andrejka, ki je med 
članicami zmagala z rezultatom 
1264 krogov, Matej Fideršek, ki 
je zmagal med člani z rezultatom 
1230 krogov, Mihael Kosec pa 
je med člani zasedel 4. mesto s 
1162 krogi.

VSE V ZLATO! LKK

Kamniška gimnazijka posegla
po najvišjem priznanju

Za izdelavo raziskovalne naloge 
je potrebno veliko časa, truda in 
»živcev«. Šolsko leto gre h koncu 
in svoja raziskovanja so zaključi
li tudi vsi mladi raziskovalci na 
ŠCRM Kamnik. Nekateri so bili 
bolj uspešni, drugi malo manj, 
vsi pa si zaslužijo pohvalo. Na re
gijskem tekmovanju v Kamniku 
se je v naslednji krog uspelo uvr
stiti trem nalogam ŠCRM, vendar 
je v najožji izbor prišla le ena. Za
ključno Srečanje mladih razisko
valcev Slovenije, ki ga organizira 
Zveza za tehnično kulturo Slove
nije, je bilo 30. maja v Murski So
boti. Tekmovanje je potekalo na 
Srednji poklicni in tehniški šoli 
in Gimnaziji Murska Sobota. Po 
svečanem odprtju je sledil glavni del - predstavitve in zagovori raz
iskovalnih nalog. Tekmovalci so se za zlata priznanja potegovali v kar 
osemnajstih raziskovalnih področjih; v vsakem je bilo po šest nalog 
iz osnovnih šol in po šest nalog iz srednjih šol. Na področju slovenski 
jezik in književnost je našo šolo predstavljala dijakinja 4. C Katarina 
Kavčič z mentorico profesorico Kristino Jamšek in zunanjo mentorico 
dr. Zdenko Čebašek£Travnik. Katarina se je v svoji raziskovalni nalog 
lotila raziskovanja motiva pivskih navad in rabe alkohola v slovenski 
prozi realizma in naturalizma; nastala je zelo obsežna in tudi za dana
šnje čase aktualna naloga z naslovom En starček je bil, je vince rad pil. 
S svojo nalogo in predstavitvijo je prepričala žirijo in dosegla zlato 
priznanje ter prvo mesto v svoji kategoriji. Katarini čestitamo in ji zdaj, 
ko zapušča ŠCRM, želimo veliko uspeha tudi med študijem.

Tanja Ropaš, ŠCRM Kamnik

Katarina Kavčič (na sliki z men
toricama) je za svojo raziskovalno 
nalogo s pomenljivim naslovom 
»En starček je bil, je vince rad pil« 
dosegla zlato priznanje na zaklju
čnem srečanju mladih raziskoval
cev Slovenije.
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Dan vaterpolistov Slovenije

v V

KAMNIČANI - DEČKI DO 12 LET 
PONOVNO DRŽAVNI PRVAKI

Tretji vikend v juniju je kamni
ški bazen že nekaj let rezerviran 
za vaterpoliste Slovenije, vsako 
leto se jih zbere preko 250. Letoš
nji, že petnajsti shod je bil nekaj 
posebnega, ne samo zaradi jubi
lejne prireditve, ampak tudi zato, 
ker so se tekme igrale na novem 
igrišču in golih. Občina Kamnik je 
z nakupom nove opreme ogromno 
prispevala, da je bilo poleg dobre
ga vzdušja druženje na tradicional
nem športnem prazniku prav lepo 
pogledati.

V soboto je dogajanje popestrila 
plesna skupina Puščice in Stranj- 
ska godba, sobotno popoldne nas 
je zabaval Toni Tuhinjski s svojo

skupino. Udeleženci našega shoda 
so bili vaterpolisti raznih generacij, 
saj je najstarejši Borut Chvatal 
star že sedemdeset let, najmlaj
ši Martin Mihelič pa jih šteje 
osem. V dveh dneh smo odigrali 
22 tekem, nekatera so imela tudi 
nekaj tekmovalnega naboja, prav 
gotovo so si dečki do 12 let ekip 
AVK Olimpija in VD Kamnik želeli 
naslov državnega prvaka, na koncu 
so imeli Kamničani večjo željo in 
bolj izenačeno ekipo ter že tretjič v 
tem desetletju osvojili naslov držav
nega prvaka. Brez Kamničanov si je 
težko zamisliti tudi reprezentanco 
letnika 93, saj jih je v tej ekipi kar 
sedem in dajejo ton igri, Kamničan 
je tudi kapetan - Tilen Leskovec. 
Slovenska reprezentanca je prva 
pred Mladostjo in Medveščakom, 
kar je prav gotovo dober znak, saj 
sta to kluba, ki v Hrvaški najbolje 
delata z mladimi in dajeta največ 
igralcev v reprezentanco.

Poleg dobre organizacije 
Dneva vaterpolistov se Kamni
čani letos lahko pohvalimo tudi 
z uspehi pri kadetih in mlajših 
kadetih, oboji so v državnem 
prvenstvu osvojili 2. mesto, 
mlajši kadeti so poleg drugega 
mesta odnesli domov naslov 
pokalnega prvaka. Finale DP do 
14 let je bilo odigrano v Kamniku, 
v kamniški ekipi smo imelinajbo- 
ljšega vratarja Gašperja Žurbija 
in strelca Sebastijana Novaka. 
Po tekmovalnih uspehih je to prav 
gotovo ena uspešnejših sezon, vsi 
ti uspehi pa so ustvarjeni z ogrom
no odrekanja, saj se kar devet me
secev vozimo na treninge v Kranj,

Državni pr
vaki do 12 let 
so kamniški 
vaterpolisti: 
Martin Stele, 
Robin Pantič, 
Luka Jere- 
tina, Bojan 
Dojčinovič, 
Urban Ben
kovič, Egidij 
Koritnik, Rok 
Bergant, Jaka 
Zorman, z 
njimi seje 
veselil pod
župan občine 
Kamnik Bra
ne Golubovič, 

kljub temu smo letos igrali v vseh 
prvenstvih mlajših kategorij, pravi 
užitek je skočiti v domači bazen in

jači, mnogo manj časa »gre« za tre
ning in tudi finančno je ugodnejše. 
Vaterpolsko društvo se ne ukvarja 
samo s tekmovalnimi skupinami, 
saj ima organizirano vadbo tudi v 
vaterpolo plavalni šoli, ki poteka 
v bazenu ZUIM-a od oktobra do 
konca maja, na kamniškem bazenu 
Pod skalo pa do sredine avgusta, 
nismo pozabili niti na rekreativce, 
ki vadijo v Kranju od oktobra do 
maja, preko poletja pa v Kamniku 
vsak torek in četrtek zvečer.

Letos smo prvič organizirali ta
bore z različnimi dejavnostmi za 
mlade od 7-12 let, otroci so največ 
časa preživeli na igrišču in brunari
ci v Podgorju, kjer so imeli različne 
dejavnosti: od oblikovanja do špor
ta, en dan je bil namenjen obisku 
kmetije in jahanju, naučili so se 
streljati z lokom itd. Vsak dan so 
preživeli najmanj dve uri na baze
nu. Vkolikor bo dovolj zanimanja, 
bomo organizirali še en tabor od 
14. do 18. julija.

Tudi letos se je ekipa Kamnika 
uvrstila na finalni turnir linipola, 
ki se igra na plaži v Portorožu. 
Ekipa dečkov do 12 let se bo av
gusta udeležila turnirja v Košicah, 
konec avgusta gremo v Savudrijo 
na športni tabor. Med tistimi, ki 
morajo biti poleti posebej priza
devni, so trije Kamničani - ude
leženci EP za kadete in mla
dince: Luka Komatar, Tilen 
Leskovec in Kristijan Novak. 
Na dnevu vaterpolistov niso ig
rale vaterpola samo organizirane 
skupine, v vodo so se podali tudi 
obiskovalci prireditve in potrdili, 
da je vaterpolo prijetna rekreacija 
za vsakogar in šport, pri katerem 
poškodbe niso pogoste.

Dare

Dan vaterpolistov Slovenije 2008 v Kamniku - z leve: Tone Smolnikar 
župan občine Kamnik je podelil priznanja kadetskim ekipam in plakete 
klubom, ki so petnajstkrat prišli v Kamnik, predsednik VD Kamnik 
Dare Homar in Tilen Leskovec iz domačega kluba in kapetan kadetske 
reprezentance Slovenije.

Prijateljska nogometna tekma 
učencev in učiteljev

V petek, 6. junija, je bil na naši 
šoli Frana Albrehta nekoliko 
poseben dan. V »opomin«, da se 
naslednji dan v sosednji Avstriji 
in Švici pričenja evropsko no
gometno prvenstvo (slovenska 
reprezentanca se žal ni uvrstila 
na ta zaključni turnir najboljših 
evropskih ekip), smo učenci in 
učitelji odigrali prijateljsko no
gometno tekmo.

Obe ekipi smo dostojno branili 
dobro ime svojega stanu ter ob

hitri, atraktivni, korektni igri (na
merno smo igrali brez prisotnosti 
sodnika) poskrbeli, da gledalcem 
na polni tribuni ni bilo dolgčas. 
Naš trud so poplačali z glasnim 
navijanjem ter aplavzom za dobro 
potezo in dosežene gole. Učitelji 
smo se morali izjemno potmditi 
za uspešno pariranje hitrim, do
bro tehnično podkovanim (na 
občinskem prvenstvu so zasedli 
prvo mesto!) in nenazadnje tudi 
mnogo mlajšim učencem. Na

koncu smo vendarle zmago zabe
ležili učitelji z razliko enega gola. 
Vendar, kot vedno poudarjamo, 
da je rezultat drugotnega pome
na. Pomembnejše je druženje ob 
športu, uživanje v nogometni 
igri ter tkanje nevidnih vezi med 
učenci in učitelji. To nam je to 
dopoldne zagotovo uspelo. Na 
koncu, ob stisku rok, je bilo skle
njeno: najkasneje ob letu osorej 
se ponovno pomerimo.

Slevec Z.

r
j iH 1
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UŽIVALI SO V NOGOMETNI IGRI IN V DRUŽENJU - tako igralci nogometne tekme UČITELJLUČENCI 
OŠ FRANA ALBREHTA, kot gledalci na tribuni.

OK Calcit Kamnik 
s petimi novimi 
mednarodnimi trenerji

Odbojkarski klub Kamnik in 
Odbojkarska zveza Slovenije sta 
od 22.6. do 3.7. v Stranjah orga
nizirala mednarodni trenerski 
tečaj FIVB stopnja 1, na katerem 
se je izobraževalo 22 slovenskih 
trenerjev, štirje iz Hrvaške in eden 
iz velike Britanije. Na tečaju sta 
predavala eden najbolj priznanih 
predavateljev TatsuyaAdachi z Ja
ponske in Peter Kalny iz Slovaške. 
O pomembnosti seminarja največ 
pove dejstvo, da v letošnjem letu 
v Evropi takšnega tečaja ni nikjer 
drugje. Na seminarju je sodelova
lo tudi pet trenerjev kamniškega 
kluba: Franci Obolnar, Aleš Hribar, 
Vesna Puketa, Barbara Novak in 
Franci Kramar. Vseh petje na kon
cu uspešno opravilo tako praktični 
izpit, kot tudi teoretični del izpita 
ter tako pridobili naziv FIVB tre
ner. Celoten tečaj je potekal v an
gleščini. Ob koncu so vsi tečajniki 
prejeli mednarodne certifikate in 
priznanje Olimpijskega komiteja,

proglašeni pa so bili tudi trije naj
boljši tečajniki - Jure Kvesič, Dam
jan Marinko in Franci Kramar. Ob 
tej priložnosti se OK Calcit Kamnik 
zahvaljuje osebju OŠ Stranje in še 
posebej ravnatelju Borisu Jemcu, 
ki so se potrudili, da so se tečajniki 
ugodno počutili med predavanji 
in vadbo, ter Termam Snovih, kjer 
so poskrbeli za dobro namestitev 
predavateljev in nekaterih tečaj
nikov.

Prvi turnir za pokal Hit 
dobili domačini Cico teama

Radio Hit in Odbojkarski klub 
Kamnik že peto leto zapored 
organizirata serijo poletnih re
kreacijskih turnirjev za Pokal Ra
dia Hit. Prvi turnir se je tudi letos 
odigral na prenovljenih igriščih v 
Kamniku. 22 ekip je skozi ves dan 
kazalo veliko mero znanja in pred
vsem borbenosti, vseeno pa je na 
koncu zmagala mladost. Lanskih 
zmagovalcev tokrat ni bilo na tur
nirju, tako da so priložnost za do
kazovanje dobile ostale ekipe.

V polfinale sta se uvrstili nepo
raženi ekipi Cico team in Termo

dom Avto Adut ter ekipi iz repa
saža Majaron in Vranči. Zanesljivo 
sta se v finale uvrstili ekipi Cico 
team in Termo dom Avto Adut. V 
tekmi za tretje mesto je zmagala 
ekipa Majaron, v finalu pa smo 
v prvem setu gledali izenačeno 
tekmo, ki so ga na koncu z obilo 
sreče dobili igralci Cico team, ki 
so v drugem setu prestavili v višjo 
prestavo in tako osvojili svoj prvi 
turnir na domačih tleh. Cico team 
(Aco Kramar, Žan Bezjak, Ber
nard Bezek in Tine Kvas) so tako 
prevzeli tudi vodstvo na skupni 
lestvici, ki se bo prav gotovo še 
spreminjala. Preostali trije turnirji 
bodo v Portorožu (26.7.), Mengšu 
(16.8.) in finalni na Ježici (6.9.). Na 
samih turnirjih poteka tudi uraden 
izbor za miss mivke 2008.

Uspešni nastopi mladih 
kamničanov in katarine 
Juhart na mivki

Kamniški odbojkarji in odbojka
rice uspešno nastopajo na turnirjih 
za državno prvenstvo v odbojki na 
mivki. Tako sta Ana Katarina Hri
bar in Nika Obolnar osvojili tretje 
mesto na državnem prvenstvu do 
18 let, Tine Kvas in Aleksander Ri
bič sta bila peta, v kategoriji do 16 
let pa sta tretje mesto osvojila Nejc 
Smrekar in Domen Kotnik, peta pa 
Jaka Volovšek in Matic Janežič, pri 
dekletih pa sta bili sedmi Hana 
Jaksetič in Andrea Pelin.

Ana in Nika sta se že dvakrat 
uvrstili na članski turnir za pokal 
Tušmobila v Novi Gorici in Ljublja
ni, kjer sta igrali tudi Vesna Puketa 
in Urša Podlesnik. Pri fantih je Jani 
Makovec na prvem turnirju osvojil 
četrto mesto, novopečena Kamni
čan ka Katarina Juhart s soigralko 
Tadejo Veit je bila dvakrat druga, 
Nina Košir pa je dvakrat obstala v 
četrtfinalu. Preostala dva turnirja 
za Pokal Tušmobila bosta v Porto
rožu, konec meseca pa bo v Kranju 
potekalo še državno prvenstvo.Cicol.

Plavalni miting Veronika 
2008 in sinhrono plavanje
Plamlni klub Kamnik, eden najstarejših plavalnih klubov v Sloveniji, to soboto, 
12. julija, že sedmič organiziral Plavalni miting Veronika 2008 kot eno napečjih 
plavalnih tekmovanj pri nas.
Organizatorji, ki miting organizirajo v namen popularizacije plavanja v Kamniku 
in okolici, tudi letos pričakujejo okoli 400 udeležencev, med njimi vrhunske plavalce 
iz Slovenije in tujine, udeležbo so potrdili tudi gostje iz Moldavije. Kot vsako leto 
bodo v okviru plavalnega mitinga poskrbeli tudi za mlajše plavalce in spremljajoč 
program z zabavo. Tako bo letos na kamniškem bazenu show nastop skupine plavalk 
za sinhrono plavanje. Ker v Sloveniji ni društ\’a, ki bi se ukvarjalo s to lepo športno 
disciplino, so organizatorji povabili skupino prof. Špoljarič iz Zagreba.
Nastop v sinhronem plavanju je predviden okrog 13. ure, tradicionalni finalni nasto
pi v sprinterskih 50 m disciplinah (delfin, hrbtno, prsno, kravl) pa okoli 15. ure.

MLADINSKI EVROPSKI POKAL V TRIATLONU

Kamničani nastopili uspešno
Slovenska mladinska reprezentanca se je udeležila mla

dinskega evropskega pokala v Holtnu na Nizozem
skem. V ekipo so bili uvrščeni trije tekmovalci domačega 
TK POS Elektronček Trisport kluba: Tjaša Romšak, 
Domen Hribar in Miha Rojc.

Na tekmi je bila izjemno močna konkurenca, saj bo na isti 
progi naslednje leto potekalo EP v triatlonu. Pri dekletih je z 
zmago izjemen uspeh dosegla Ribničanka Monika Oražem, 
naša Tjaša Romšak je zasedla končno 20. mesto. Pri fantih se 
je z 8. mestom najbolj izkazal Ribničan Vid Fhicelj. Kot tretji 
Slovenec je tekmo na 32. mestu končal Domen Hribar. Z do
brim plavalnim delom tekmovanja je pokazal na zelo dobre 

Naši uspešni triatlonci: Miha Rojc, trener Gre- obete za nadaljevanje sezone. Miha Rojc je kljub padcu na 
ga Zore in Domen Hribar kolesarjenju dosegel še vedno solidno 44. mesto.

Žanovi novi uspehi
Žan Žmavc svojo teniško pot 

uspešno nadaljuje v TK Triglav 
Kranj, kamor je iz Teniške šole 
Pod Skalco prestopil v sredini 
marca letošnjega leta zaradi sla
bih zimskih pogojev treniranja 
v Kamniku. Ob tem gre zahvala 
Damjanu Kropivšku, ki ga je učil 
prvih teniških udarcev, ga spod-, 
bujal in vztrajal z njim, se z njim 
veselil prvih zmag na teniških tur
nirjih. Žanu je tudi pomagal pri 
prestopu v klub z boljšimi pogoji 
treninga.

Z veliko volje, vztrajnosti in 
želje po igranju tenisa je Žan v 
letošnji sezoni nanizal lepe uspe
he na teniških turnirjih pod okri
ljem Teniške zveze Slovenije, kjer 
se zberejo najboljši igralci iz vse 
Slovenije.

Rezultati (dečki 10 let): 19.4. 
TK Novo mesto: 2. mesto, 10.5. 
TK Hari Portorož: 2. mesto, 
24.5. TC Ljubljana, revialni 
nastop: 3. mesto in 28.6. TK 
Radovljica: 1. mesto.

Ujemite poletje v Termah Snovik!

Z BREZPLAČNO 
ANIMACIJO V BAZENU 
IN OB BAZENU BOtyO 
POSKRBELI ZA VASE 

DOBRO POČUTJE!

animacija za otroke (vodne vragolije, ustvarjalne delavnice, kavbojska 
pustolovščina z jahanjem ponija, presenečenja s palčkom Snovičkom...) 
športna animacija (vadba v vodi za odrasle, šola plavanja za otroke, 
nordijska hoja ...)
živa glasba - vsak petek od 19. ure na ploščadi restavracije Potočka 
slovenski večer s citrarko Martino - vsako soboto

TERAtE
Tel.: 01 83 44 100 SNOVIK
e-mail: info@terme-snovik.si ........
www.terme-snovik.si SvET TERMALNIH uzi 1 KOV
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^ttrni&CEMTEmf ' ‘ trgovine ZČ** POLETNE
Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

ZAMRZ. SKRINJE MALI GOSPODINJSKI 
INrOMARE APARATI

:

POSODA

-15%

POPUSTE 
do 20.8.2008! 

SVETILA

-15%
RADIOKASETOFONI 

,NT GL. STOLPI

-15% 8S
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AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO DO PRODAJE ZALOG
UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI

• BREZPLAČNA DOSTAVA • BANKKREDIT 1+3 DO 1+24!

INŠTRUIRAM matematiko in lizi
ko. Tel.: 723-81-57, 041/322-571.

Od 1.9. 2008 varujem 
otroke stare od 1-3 let 
na mojem domu v 
Šmarci pri Kamniku. 
Inf. po tel.: 72 32 747 
(po 19. uri).

Kamniški

Občan
NIZKOGRADNJE, 

asfaltiranje in tlakovanje
dvorišč, dovoznih poti in parkirišč,
polaganje robnikov in pranih plošč, 
izdelovanje betonskih in kamnitih 
opornih zidov - »škarp«
Adrovič & Co., d.n.o., Kamnik, Jerovškova 10
Tel.: 01/83 94 614, 041/680-751.

Bolečina, ki nam v srcu tli,
Te v življenje več ne obudi.
Slej ko prej zabriše čas vse bolečine, 
a spomin ostane, nikdar ne izgine.

ZAHVALA

Slovo je težko in bolečina ni nič 
manjša. Ob takšnih trenutkih se za
vemo svoje minljivosti in ranljivosti.

Ob nepričakovani izgubi naše mame

NADE PREMELČ
roj. Petaci

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam ob težkih in hudih 
trenutkih stali ob strani in pomagali. Hvala za vsa izrečena 

ustna in pisna sožalja, darovano cvetje, sveče in pomoč.

Hvala vsem, ki ste našo mamo pospremili na njeni zadnji
poti.

Vsi njeni
Junij 2008

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17, 01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

Oj božime,
oj božime tele dolince, 
kuo vas težko, 
kuo vas težko jest zapustim.

ZAHVALA

V 70. letu je tiho odšel od nas naš 
dragi brat in stric

FRANC DROLC
Kabzov Franc iz Češnjic

Hvala vsem, ki ste nam stali ob strani, posebej sosedom in 
krajanom Češnjic ter negovalkam. Hvala govorniku za besede 
slovesa ter Dominiku Krtu in kvartetu za ganljivo izvedbo 

zadnje, Francu najljubše, pesmi v slovo.
Vsi njegovi
Jubj 2008

KMETIJSKO GOZDARSKA ZADRUGA z.o.o.
Kamnik, Trg talcev 1
Tel.: 831-76-28, GSM: 041/612-646

* Zbiranje naročil za sadne sadike (pomoč 
pri izbiranju sort)

* Vse za vrt (gnojila, orodje, sadike aktualnih 
vrtnin...)

* Kmetijski repromaterial (gnojila, krmila, 
sredstva za varstvo rastlin)

* Odkup živine (tuji in domači kupci)

NOVO - PRODAJA PLINA

s

KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI
VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana

Tel.: 01/56-55-120
www.klinika-vtz.si

Ni smrt tisto, kar nas loči, 
in življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše.
Brez pomena zanje so razdalje, kraj in čas.

(M. Kačič)
ZAHVALA

V 80. letu se je za vedno poslovil naš 
dragi mož, brat, svak in stric

JOŽE BURJA
upokojenec Kemijske industrije Kamnik

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje 
in žalne pakete sveč. Iskrena hvala vsem za spremstvo na 
njegovi zadnji poti. Posebna hvala zdravstvenemu osebju za 
pomoč v njegovih zadnjih mesecih življenja. Hvala gospodu 
župniku za tolažilne besede slovesa in pevcem kvarteta Krt za 
poslovilne pesmi, zapete v župnijski cerkvi, ter na pokopali
šču. Najlepša hvala Avto moto društvu Kamnik za podarjeno 

cvetje in spremstvo na zadnji poti.
Žena Pepca 

Kamnik, junij 2008

Kruto je bilo in nepričakovano 
kot rezilo noža je zarezalo v srce, 
ker tako na hitro si odšla v neznano 
v srcih je le bolečina in v očeh solze.

ZAHVALA
V 70. letu nas je nepričakovano in 
za vedno zapustila naša draga žena, 
mami, stara mama, prababica, tašča, 

sestra in teta

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, znancem 
ter vsem sodelavcem in sodelavkam TITAN Securidev in Ti
tan Cimos za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče, svete 
maše in darove. Hvala g. župniku Danijelu Kaštrunu za lepo 
opravljen pogrebni obred, pevcem za zapete pesmi, g. Milanu 
Hribarju za besede slovesa. Hvala vsem in vsakemu posebej 

za številno spremstvo na njeni zadnji poti.
Žalujoči: mož Vinko, hčerka Mojca z družino, sinova Janez in 
Vinko, vnučki in pravnuček ter vsi njeni, ki smo jo imeli radi 

Junij 2008

MARIJA HRIBAR
rojena Rifel s Sel pri Kamniku

Ko pošle so ti moči, 
zaprla trudne si oči.
In čeprav spokojno spiš, 
z nami še živiš.

ZAHVALA

V 49. letu nas je za vedno zapusti
la naša draga žena, mami, babi in 

hčerka

MIRA VIDER
roj. Vrhovnik iz Tunjic

Ob nenadomestljivi boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo 
vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem za iz
rečeno sožalje, darovano cvetje, sveče, darove in spremstvo 
na njeni zadnji poti. Še posebna hvala Mileni Vrhovnik, 
Heleni Levinger, Marjani Koncilja ter Mojci Slevec za nese
bično pomoč v času bolezni. Hvala tudi sodelavcem Svilanita 
in sindikatu lastovka, krajevni skupnosti Tunjice, kolektivu 
Gaber d.o.o., gasilcem Tunjice, PGD Kamniška Bistrica, PGD 
Nevlje. Prav tako lepa hvala g. župniku Pavlu Juhantu, Juretu 
Koželju za vse tolažilne in tople besede ter domačim pevcem 

za ganljivo petje.
V globoki žalosti: vsi njeni

Julij 2008

Bolezen in trpljenje si prestal, 
v grobu sedaj boš mirno spal.
Ostali so le sledovi tvojih pridnih rok.

ZAHVALA
V 65. letu življenja nas je po hudi in neiz
prosni bolezni za vedno zapustil naš dragi 

mož, ati, stari ata, brat in stric

LUDVIK BALOH st.
po domače Mrakov ata 

iz Podgorja
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in pri
jateljem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in sveče, za darovane 

svete maše in spremstvo na njegovi zadnji poti.
Posebna zahvala tudi gospodu župniku Tonetu Dularju, lazaristu Vla
du Bizantu in provincialu jezuitov Milanu Bizantu za lepo opravljen 
pogrebni obred ter pevcem Krt in trobentaču, ki so ga s svojim 

ganljivim petjem in igranjem pospremili na zadnjo pot. 
Iskrena hvala za ves trud vsem zdravnikom in medicinskim sestram 
na torakalnem oddelku Kliničnega centra, dr. Dolenčevi ter sestri 

Jani iz ZD Kamnik.
Še enkrat hvala vsem in vsakomur posebej, ki ste poskrbeli za ze

meljsko slovo, v katerem je bilo moč začutiti pridih večnosti.
Žalujoči: vsi njegovi

Podgorje, Zg. Stranje, Rašica, Žlebe, junij 2008

Ko pošle so ti moči, 
zaprla trudne si oči 
in čeprav spokojno spiš, 
v naših srcih še živiš.

ZAHVALA

Po težki bolezni je tiho odšla od nas 
naša draga žena, mami, sestra, sestrič

na in nečakinja

HELENA BEZOVŠEK
roj. Sušnik

Hvala vsem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in sveče ter 
spremstvo na njeni zadnji poti. Še posebej iskrena zahvala 
Heleninima sestričnama Sanji in Kseniji, bratrancu Robertu 

in teti Mariji za pomoč v težkih trenutkih.
Žalujoči: mož Jože, sin David, sestra Sandra 

in drugo sorodstvo
Junij 2008

Rad si delal, rad živel, 
rad družino svojo imel.
Sadovi tvojih pridnih rok 
nas spominjajo nate vsepovsod.

ZAHVALA

Nenadoma, brez slovesa nas je v 52. 
letu življenja zapustil naš dragi mož, 

oče, stari oče, sin, brat in stric

MARJAN POHLIN
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, so
sedom in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in 
sveče. Hvaležni smo njegovemu osebnemu zdravniku dr. Bog
danu Logarju. Posebna hvala tudi duhovniku Janezu Gerčarju 
in patru Miroslavu za lepo opravljen pogrebni obred, gospe 
Heleni za ganljive besede ter Tanji Vrhovnik, Sebastjanu 
Vrhovniku in ostabm pevcem za zapete pesmi. Hvala vsem, 
ki ste se od našega Marjana poslovili in ga pospremih na 

njegovi zadnji poti.
Žena Vesna, sin Marko, sin Boštjan z družino, mama Marija, 

ata Janez in sestra Nuša z družino
Junij 2008



y Mercator Center Kamnik
vabi s prijetnimi dogodki in najboljšo ponudbo

raosuim
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v petek. 11. iuliia. ob 17. uri 
Prireditev za otroke Indijanska perjanica 
v oetek. 18. iuliia, ob 17. uri 
Prireditev za otroke Indijanski bojni nakit 
v petek. 25. iuliia, ob 17. uri 
Prireditev za otroke Indijanska glasbila 
v soboto. 26. iuliia. ob 10. uri
VITEŠKI DNEVI, predstava z naslovom Rešimo princesko, 
srednjeveška delavnica in viteški turnir
v soboto. 8. avgusta, ob 18. uri 
NASTOP ANSAMBLA RESONANCA 
V nedeljo, 17. avgusta, ob 10. uri 
PRIMORSKI UTRINEK S KRSTOM BOGA NEPTUNA,
pokušina primorskih dobrot in vina ob zvokih harmonike
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Ponudba velja do 21. 7. 2008 
oz. do razprodaje zalog.

Na našihlpolicah že pestra 
izbira šolskih potrebščin za 
novo šolsko leto in prosti čas!

lUizje

Razprodaja 
tekstila in obutve
od 14. 7. do
10. 8. 2008
Razprodaja sezonskih, posebej označenih 
izdelkov tekstila in obutve-v zalogi prodajaln.

VINTERSP0RT %
I Kjer se šport začne



Si Mercator Center Kamnik
Kovinarska 36, Kamnik, telefon: 01 83 08 787

P1Z7.ER1A. MC KAMNIK, Kovinarska 36 Delu Vlij Čas :
pon.-čet. : 08-22h 
pct.-sob. : 08-23h
ned.-praz. :08-1 5h

Slastne pice, solate, testenine, hot dog, lazanja, hamburger, toast... 
Brezplačna dostava na dom od 1 Oh do 22h : 
Tel: 831 17 60, GSM: 040 335 226 

Možnost plačila s karticami tudi na domu ! 
POSEBNO UGODNE CENE ZA ČLANE ŠTUDENTSKEGA KIHA KAMNIK!!!

ANATOMSKO 
OBLIKOVANA 
OBUTEV PRIZNANIH 
BLAGOVNIH ZNAMK 
od it 16 - 40 
* CICIBAN * GE0X

rr, - , . .. * SUPERFIT * NIKE
Irgovina z obutvijo * FR0DD0

Velika ponudba šolskih in sobnih copat I
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Mercator
Hipermarket

VINTERSPORT
Kjer se šport začne

im Mil I lltLC.
tz POtiTKE KOLEKCIJE
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Kolekcija Sweet cherry 
samo v trgovinah Clark |

www.clark.si
NAGRADNA IGRA

mmm wnMimmi
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A  1 w w w CENTER KAMNIK!

ČISTILNICA IN PRALNICA tet. oi/83H74i

40 % znižanje poletnih 
torb vrhunskih znamk
Ugodnosti in presenečenja | 
na prodajnem mestu
Posebne ugodnosti za 
Mercator Pika kartičarje

Knjigarna in papirnica Pustite se presenetiti!
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HES S vedno nekaj

(a) ACCESSORIES '

SIITIPLE
PODALJŠEVANJE LAS 

AKCIJA samo 300€ 
za 100 pramen dolžine 40cm. 

DARILNI BON ideja za darilo?

pe/iutiOve

Vroči popusti 
Aftrini
Vabljeni!
www.alpina.si

mESsnn optika
Mestna optika je podjetje z dolgo in bogato tradicijo poslovanja na 
področju korekcije in zaščite vida. Poleg centrale na Kongresnem 
trgu 9 v Ljubljani ima podjetje še 17 poslovalnic po vsej Sloveniji, 
od tega kar 13 v vseh večjih Mercatorjevih centrih.

V vseh enotah se opravljajo pregledi za določanje dioptrije. Na 
Kongresnem trgu se pregledi izvajajo vsak dan brez naročila, v 
ostalih poslovalnicah pa vsak teden ob predhodnem naročilu. 

Mestna optika nudi svojim strankam možnost plačila z Mercator 
Pika kartico.

(5V3

^dUMefATJM^
Fabiani nogavice, MC 

Kamnik, tel.: 01 839 53 10, 
www.fabiani-nogavice.si

Podarite sebi ali vam najdražjim 
katero od prelepili cvetlic, 

rezanih ali v lončku.

Ne pozabite na posebno ponudbo 
tega meseca in ugodne cene.

See* I Butik cvetlic Kalia,
WWW.kalia.si Telefon: 830 9752

OtJiutgJA.
KAMNI k\/

zootE
Butik za Male Živali 

Strokoven nasvet In širok Izbor 
hrane, opreme In vsega kar 
potrebujejo vaši ljubljenci

ZOOTIC Kamnik, tel.: 01 / 839 52 16

www.zootic.si

NOVI SREČKI
V loterija

SLOVENIJE

S*

■raras

Delovni čas od ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure, nedelja in prazniki od 8. do 13. ure.


